
_____________________________________________________________________________________________ 

_________________________________________________________________________                            _______ 

 
1 
 

              

     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

  

  

Jaargang 55 nr. 2 

juni 2023 

 

In dit nummer onder andere: 

• Koningsdag met Koningskoor 

• Koninklijk bezoek 

• Schooltuin & De Groene Prikkel 

• Communicatiekanalen 



_____________________________________________________________________________________________ 

_____________________________________________________________________________________________ 

  

 

 

advertentie 

advertentie 



_____________________________________________________________________________________________ 

_________________________________________________________________________                            _______ 

 
3 
 

  

 

  

Jaargang 55 

Nummer 2 

juni 2023 

 

 

 

 

  

Van de Bestuurstafel 5 

Van de Redactie Pirapoleon 6 

Boeken- en puzzelkast & Creatief 9  

Verslag Veiligheidsbijeenkomst 10 

Gilde Zeist 13 

Toen & Nu 14 

Gemengd koor Cantiamo 17 

Ouderparticipatie BSO i.o. 18 

Austerlitz Open bij SV Austerlitz 21 

Austerlitz Zorgt incl. Koninklijk bezoek 22 

WoonStichting NuVoorStraks 25 

Hoeksteen nieuws 26 

Bericht van de Paashaas 27 

Avondvierdaagse Austerlitz 28 

Austerlitz’ Belang 600ste lid 31 

Prikbord 32 

De Groene Prikkel: BioBlitz 34 

De Groene Prikkel: Austerlitz Schoon 35 

Pirapoleon Schooltuin 37 

Koningsdag in Austerlitz 38 

Vierde aanvliegroute Schiphol 41 

Wijkboa stelt zich voor 42 

Nieuw bestuurslid & In memoriam 45 

Stichting Lokaal Austerlitz 46  

Schaakclub Marengo 49 

Verkeerscommissie 50 

Ouwekamp 5-jarig lustrum 53 

Fanfarecorps Erica 54 

Zomer Wandelweekend AB 57 

Communicatiekanalen in Austerlitz 58 

Activiteiten agenda 61 

Colofon 63 

  

P42 

Wijkboa Marleen Sloof 

 

 

Foto voorkant: Austerlitz Zorgt & Inzet foto voorkant en inhoudsopgave: Redactie 

INHOUD de Prikkel 



_____________________________________________________________________________________________ 

_____________________________________________________________________________________________ 

  

 

 

advertentie 



_____________________________________________________________________________________________ 

_________________________________________________________________________                            _______ 

 
5 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

v.l.n.r. Gusti, Martijn, Remco, Hester, Chris en Jouke 

Het is inmiddels eind mei en de lente staat weer voor de deur. De zon gaat steeds meer schijnen, bomen 

en struiken beginnen weer uit te lopen en te groeien en ook de vogels en andere dieren worden steeds 

actiever. 

 

Gelukkig zijn we in Austerlitz al wat langer actief bezig. We kijken terug op een geweldig mooie 

Koningsdag die drukker bezocht werd dan ooit. Onder begeleiding van Erica samen met het nieuwe 

Koningskoor zongen we allemaal om het hardst mee. Vanaf deze plaats dan ook een groot compliment 

en dank aan het Koningskoor dat is samengesteld uit dorpsbewoners en enthousiast aan het oefenen is 

gegaan. Geweldig gedaan! En ik begreep dat het Koningskoor zo enthousiast is geworden dat ze zelfs 

door willen gaan en ook bij andere gelegenheden gaan optreden. Misschien hebben we dus binnenkort 

een officieel dorpskoor!  

 

Maar ook alle bezoekers die aanwezig waren, Burgemeester en Wethouders die langs kwamen en de 

vele kinderen die probeerden spullen te verkopen op het Dorpsplein maakten het een geweldige dag. Er 

werd volop onderhandeld en gekocht, een genot om te zien. 

En vergeet niet dat Burgemeester Janssen dit jaar voor het laatst ‘in functie’ aanwezig was, vanaf januari 

gaat hij met een welverdiend pensioen en krijgen we dus een nieuwe Burgemeester. We gaan ervan uit 

dat hij of zij met evenveel enthousiasme ons mooie dorp zal bezoeken tijdens Koningsdag 2024. 

 

Ook de jaarlijkse ALV van Austerlitz’ Belang is weer achter de rug en verliep in een prima sfeer. We 

hebben het bestuur kunnen uitbreiden met twee bestuursleden waarvan één oude bekende. Remco 

Jutstra zal zich vooral met communicatie en onze website bezighouden, Gusti Smulders zal het 

secretariaat weer op zich nemen. Ik ben erg blij met deze twee nieuwe bestuursleden! Daarnaast zijn 

Hester Storsbergen en ikzelf herkozen voor een nieuwe periode van twee jaar, dus we kunnen weer op 

volle kracht verder gaan. 

 

Tot aan de zomervakantie is het een wat rustigere periode qua activiteiten van Austerlitz’ Belang, maar 

ik ga ervan uit dat er voldoende andere dingen gebeuren. De eerste bewoners gaan binnenkort alweer 

op vakantie en er zullen vele mensen naar onze regio komen om te genieten van alles wat wij het hele 

jaar al hebben. 

 

Vanuit de gemeente Zeist zal er op korte termijn een avond georganiseerd worden rondom het thema 

Veiligheid en dan specifiek gericht op zaken als bosbrand etc. Wat moet je doen als er in onze omgeving 

bosbrand uitbreekt, of wat moet je juist niet doen? Op deze avond zal het verteld worden door experts 

en bent u in de gelegenheid om vragen te stellen of tips te vragen. Houd de aankondiging dus in de 

gaten en kom allemaal!! 

 

Voor nu wens ik iedereen, mede namens de rest van het bestuur, een hele mooie zomer, een hele fijne 

vakantie en wie weet tot ziens bij de volgende gelegenheid. 

 

Martijn Hartman-Maatman, 
Voorzitter 

 
Foto: Redactie 



_____________________________________________________________________________________________ 

_____________________________________________________________________________________________ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

 

 

 

Van de Redactie 

Op 13 januari 2023 heeft Burgemeester Koos 

Janssen een interview gehad met de Kinder 

Redactie op Basisschool Pirapoleon. Ook heeft 

hij toen gesproken met de leerlingenraad van 

de school. Tijdens de rondleiding heeft hij de 

kinderen uitgenodigd om naar het gemeente-

huis in Zeist te komen.  

Op maandag 15 mei zijn elf kinderen heel vroeg 

naar zijn werkplek gegaan. De vader van Dacks 

en Eva én Jetty Vegter hebben gereden.  

In dit verslag vindt u alle ervaringen. 
 

Als cadeautje krijgt de Burgemeester De Prikkel met het verslag van zijn bezoek aan de Pirapoleon. 

Maar ook lekkere 

zelfgebakken koekjes! 
Foto’s: Redactie 
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• Wat vond je van de werkkamer?  

- Maaike: 'Mooi.' 

- Timo: 'Ouderwets en antiek.' 

• Wat vond je van de raadszaal? 

- Thijs: 'Groot en slim bedacht.' 

- Fijss 'Heel mooi, heel groot en 

veel elektriciteit.' 

• Wat vond je van de zolder? 

- Flinne: ' Ik vond het best eng 

maar ook heel mooi en hele 

mooie klok en bizar dat we er 

mochten kijken.' 

- Sten: 'Heel indrukwekkend en 

mooie klok en hele enge trap.' 

• Wat vond je van de rondleiding?  

- Sijmen: 'Heel leuk en mooi om 

te zien.' 

- Helene:' Ik vond het heel leuk 

en ik wil er wel nog een keer 

heen.' 

• Wat vond je van de Burgemeester? 

- Dacks: 'Heel jammer dat ik er 

niet bij kon zijn want ik was 

ziek, maar bij het interview was 

hij heel aardig.' 

- Anja, schoolhoofd Pirapoleon: 

'We werden hartelijk 

ontvangen, de Burgemeester 

nam alle tijd voor ons. Het valt 

op dat de Burgemeester de 

verbinding zoekt met de mensen 

om zich heen en dat hij dat ook 

heel belangrijk vindt. Het was 

een fijn bezoek!'  

• Wat zijn we vergeten te 

vragen/zeggen! 

- Eva: ‘Wat er in het archief 

staat.' 

- Lot: ‘De burgemeester 

bedanken voor de wip en 

informatie vragen over het 

skatepark.' 

 

Redactie 

Foto’s: Redactie 
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De zomer wil nog niet echt beginnen, toch komt de vakantieperiode eraan. En dan 

heerlijk lezen, terwijl je met vakantie bent of als je lekker thuis bent. Voor de 

Boekenkast krijgen we zeer regelmatig nieuwe boeken. `Oudere’ boeken halen we 

dan weg om plaats te maken voor nieuwe exemplaren. Dit geldt niet alleen voor 

de romans, verhalen en de thrillers, maar ook voor kinderboeken voor jonge 

kinderen tot en met de basisschoolleeftijd. 
 

Het leuke is, dat we ook heel vaak puzzels aangeboden krijgen. Er wordt in het dorp heel veel 

gepuzzeld. Niet alleen leuk om ’s winters te doen, ook in de zomer is het heerlijk. ’s Avonds is het 

lang licht, ideaal om de stukjes te zoeken en op de goede plaats te leggen. De puzzels staan 

rechtsonder in de vaste kast. Rechtsboven in die kast ligt een puzzelmat, die is ook om te 

lenen/gebruiken. Het is een mooi systeem om de puzzel die nog niet af is op te rollen en als een 

rol weg te leggen. Gelukkig is het Dorpshuis de hele zomer open, dus kan er gewoon geleend en 

geruild gaan worden. 
 

Zoals te lezen valt, zijn wij nog steeds blij met nieuwe boeken. Heeft u boeken waar u afscheid 

van kan nemen? Neem contact met ons op zodat de boeken naar de kast kunnen. Leg of zet uw 

gift s.v.p. niet zomaar neer, dan blijft het netjes en dat is ook fijn voor het Dorpshuis. 
 

Fijne zomer met mooi weer en veel lees- én puzzelplezier! 

 
Vriendelijke groeten van,  
 

Joke van Ooik 0343 491 183           

Marja Kuiper 06 2316 2723   

 

Steeds meer dames spoeden zich op maandagmiddag naar het Dorpshuis. Heren mogen ook komen!  

Als de nieuwe week begonnen is, is er weer een Austerlitz Creatief! Een grotendeels vaste groep is 

dan bezig met iets creatiefs maken, niks doen mag natuurlijk ook. Heel vaak komen er even mensen 

bij zitten, voor een praatje, een kop koffie of thee of een ander drankje. Voor de gezelligheid!!! 

En gelukkig: het Dorpshuis blijft in de zomerperiode lekker open, dus wie in het dorp is, kan gewoon 

blijven komen. In de komende vakantietijd zwermt een groot deel van de mensen uit naar andere 

oorden. Voor de thuisblijvers is het heel fijn dat het Dorpshuis gewoon open is, dus wie dat wil, kan 

naar Austerlitz Creatief blijven komen. Mooi vooruitzicht, toch?   

Wees welkom! 

 Marja Kuiper 

Afbeelding: Pixabay.com 



_____________________________________________________________________________________________ 

_____________________________________________________________________________________________ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Verslag van de  

Georganiseerd door de Gemeente 

Deze inspraakavond was op 20 maart jongstleden in het Dorpshuis. Door omstandigheden is het veel 

mensen ontgaan. Het bericht heeft twee weken op de website van Austerlitz’ Belang gestaan.  Een dag 

tevoren is er een bericht op één van de Dorps Appgroepen gezet. De opkomst was minimaal: Naast drie 

gemeenteambtenaren en de twee BOA’s waren er acht dorpelingen, toevallig een mooie representatie van 

oude, nieuwe en heel nieuwe bewoners. Er is het één en ander over deze ‘avond-met-een-open-dialoog’ 

te vertellen.  

 

Bij de uitnodiging was het oude veiligheidsplan gevoegd van 2020 – 2023. Wanneer je deze doorbladert, 

zie je dat veel onderwerpen gedateerd zijn. Er moet een nieuw plan komen, en daar konden de aanwezigen 

actuele thema’s voor inbrengen. De gespreksleidster was Angèle Welting, wethouder Wijkgericht Werken. 

Organisatorisch werd ze bijgestaan door Bülent Isik, de wijkmanager, en door Gerome Shiromi, ambtenaar 

met als taak Regisseur Veiligheid. De coördinator van de BOA’s Richard Oudebroek was er met zijn collega 

Marleen Sloof, onze nieuwe wijkboa. Elders in deze Prikkel leest u het interview met haar.  

 

Op de vraag ‘wat er in de wijk oftewel in ons dorp speelt’, zijn deze onderwerpen besproken:  

- Een bewoner van de Austerlitzseweg, die daar al 25 jaar woont, brengt de verkeersveiligheid onder 

de aandacht. Een aantal oplossingen worden besproken. Het smiley-bord heeft een week effect 

gehad, maar inmiddels wordt er weer ouderwets hard gereden. De Verkeerscommissie doet elders 

in deze Prikkel over dit onderwerp verslag. 

- Er is een verzoek om de begroeiing langs de fietspaden regelmatiger bij te houden voor de 

veiligheid van de fietsers, maar ook voor een beter zicht op reeën, die onverwachts oversteken. Bij 

de Grensweg zijn overstekende fietsers ook pas op het laatste moment te zien. De elektrisch 

rijdende - en sportfietsen gaan hard.  

- Bij de sportvelden en de kantine van SV Austerlitz komen vernielingen voor. Het terrein ligt 

afgelegen, maar regelmatige controle kan helpen.  

- Er wordt te hard gereden op de Waterlooweg. 

- De kruising Oude Postweg met de Mr. Ansinkweg wordt genoemd. Het dwars oversteken van de 

rijweg door fietsers – met name kinderen – wordt als gevaarlijk genoemd vanwege hardrijdende 

bestelwagens. 

- Straatverlichting is in de omgeving hard nodig. Vanaf het Beauforthuis is het voor wandelaars 

zonder zaklantaarn een lastig verhaal. Een aantal lantaarns zijn uitgevallen. Bülent Isik legt uit, dat 

je bij een melding het nummer van de lantaarnpaal kunt opgeven, dan wordt deze binnen een week 

gerepareerd.  

 

Foto: Austerlitz’ Belang 
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Onderwerpen die verder in ons dorp spelen: 

- Ooit zijn er op de Waterlooweg drugsdealers gesignaleerd. Het is goed waakzaam te zijn. Op de 

Recreatieweg worden afspraken gepland, die niet elke wandelaar kan waarderen. Voor ouders van 

kinderen op de mountainbike is het opletten. 

- Na het weekend wordt er glas gevonden in de speeltuin. En het vuurwerkafval is nog steeds niet 

helemaal weg. 

- Er is een verzoek voor een aanlijnplicht voor honden op de Schoolweg langs de speeltuin. Mensen, die 

van buiten het dorp komen, laten vanaf het Dorpsplein de honden los en die lopen kinderen omver.  

- Een wens is een evacuatie- oftewel rampenplan op te stellen. Na de extreem droge zomer is daar 

behoefte aan. Een aantal maanden in de zomer was het verboden om in het bos te roken, maar 

inmiddels zijn de borden verdwenen. Op de recreatieweg bij de dagcamping wordt ook regelmatig open 

vuur verboden. Bij het NTKC-terrein blijkt een Controle Protocol Kampeerterreinen te zijn. Men is erover 

eens, dat een bosbrandgevaar reëel is. Daarbij is men ongerust, dat bij een eventuele evacuatie veel 

verkeersknelpunten zijn. Iemand wist, dat bij calamiteiten in het stationsgebied Amersfoort - waar 

gevaarlijke stoffen over het spoor vervoerd worden - er mensen zijn die een coördinerende taak hebben. 

Voor Austerlitz zou een dergelijk format ook kunnen werken. Angèle Welting gaat hier onderzoek naar 

doen. Tenslotte wist iemand, dat de sportvelden ook een veilige plek zijn om naar toe te gaan om de 

ontwikkelingen af te wachten. Maar dergelijke informatie moet in het nieuwe veiligheidsplan komen en 

op een goede manier worden gecommuniceerd.  

- Tenslotte is gesproken over preventie en de aandacht voor jongeren tot 18+, die sinds de corona uit de 

horeca worden geweerd. De goed bezocht kinderdisco tijdens de jaarwisseling bereikt deze groep net 

niet. Er wordt gedacht aan plekken, waar Callanetics mogelijk is. Gehoopt wordt, dat de sport-

verenigingen extra activiteiten kunnen organiseren. Opnieuw een onderwerp om verder uit te werken. 

 

Bereikbaarheid Gemeente Zeist 

Ter afsluiting wordt uitgelegd via welke wegen er meldingen bij de Gemeente gedaan kunnen worden: 

- Bellen met het telefoonnummer van de gemeente Zeist: 14030, dan kan een receptionist een melding 

verwerken. Via dit nummer is ook de Wijkboa bereikbaar! 

- Op www.zeist.nl/gemeente-bestuur-en-organisatie/wijkinformatie/melding-openbare-ruimte-en-overlast  

 kunt u een formulier downloaden en invullen. 

- Met een mail naar zeist@zeist.nl. 

- Door een afspraak te maken met onze Wijkmanager Bülent Isik.  

Zijn gegevens staan in elke Prikkel achterin vermeld.  

 

 

Aanvulling van Remco Jutstra 

De wijkwethouder Angèle heeft een toezegging 

gedaan om het nieuwe veiligheidsplan, nadat het in 

het college is geweest, nog met ons te delen 

voordat het naar de Raad gaat. Ik betwijfel of er een 

vervolgavond gaat komen, dat heb ik zo niet 

vernomen maar kunnen we wellicht vanuit het dorp 

natuurlijk wel zelf organiseren. Verder heb ik nog de 

enquête van AB en AZ benoemd met de hoogste 

'score' op verkeersveiligheid, dat zou beter kunnen. 

 

Jetty Vegter 

Laatste nieuws 
Op 31 mei heeft de Gemeente 
een brief naar alle inwoners 
gestuurd met de uitnodiging voor 
de Voorlichtingsbijeenkomst 
Natuurbranden Austerlitz. 
 
Datum: woensdag 14 juni 2023 
Aanvang 19.30 uur 
Locatie: Dorpshuis 
 
Aanmelden kan t/m 12 juni via 
zeist@zeist.nl met vermelding  
van zaaknummer 213973. 



_____________________________________________________________________________________________ 

_____________________________________________________________________________________________ 

 

 

advertentie 

advertentie 



_____________________________________________________________________________________________ 

_________________________________________________________________________                            _______ 

 
13 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Activiteitenfolder ligt weer klaar 
Meedoen aan een boswandeling, met de fiets de omgeving verkennen, Slot Zeist een keertje van binnen 

bekijken? Vanaf deze maand is dat allemaal mogelijk. Onder leiding van een Gildegids een bezoek brengen 

geeft je veel extra info. De folders liggen weer bij Buurtsuper Van Dijk, Eetcafé Ouwekamp en in ons mooie 

Dorpshuis in de folderkast. Een keer een bezoek aan Het Slot in Zeist brengen met familie of je 

vriendenkring? Het is allemaal mogelijk en dat voor maar € 2,50 per persoon. Kijk op www.gildezeist.nl 

onder ‘Activiteiten Gilde Zeist’ voor het complete aanbod en meld je aan bij ‘Rondleidingen’. 

 

Activiteiten in en rondom Austerlitz? 
De volgende data kunnen in de agenda worden gezet: 

• Zaterdag 29 juli, aanvang 14.00 uur: Op de fiets door de Franse tijd 
Vanaf de bushalte op het Dorpsplein duiken we op de fiets de Frans-Bataafse tijd in. Aan veel plekjes 

in en om Austerlitz kun je zien dat het Franse leger hier rond 1800 ‘op bezoek’ is geweest en haar 

sporen heeft achtergelaten. Rustig fietstempo met diverse ‘stops’ om iets te vertellen. Kosten: € 2,50. 

 

• Zondag 17 september, aanvang 14.00 uur: Najaarswandeling Bornia – Heidestein 
We starten bij de bushalte op het Dorpsplein en vertrekken richting het Landgoed van het Utrechts 

Landschap. Aandacht voor de flora en fauna in dit gebied. Niet alleen de natuur speelt tijdens deze 

wandeling van twee uur een grote rol, maar ook de cultuur. We bekijken wat de landbezitters in de 

vorige eeuw allemaal hebben gebouwd en aangelegd. Voor nieuwe bewoners in Austerlitz eigenlijk een 

‘must’. Honden mogen helaas niet mee. Kosten: € 2,50. 

 

• Zaterdag 21 oktober, aanvang 10.00 uur: Op zoek naar paddenstoelen 
Welke kun je eten en welke zeker niet! Het wordt allemaal uitgelegd door de Gildegidsen. Allereerst een 

informatiebijeenkomst in ons Dorpshuis met PowerPoint beelden, vervolgens een wandeling in de 

omgeving en ter afsluiting een heerlijke kop paddenstoelensoep. Kosten: € 5,-. Aanmelden via de 

website is bij deze activiteit verplicht! 

 

Nogmaals, voor onze nieuwe bewoners in Austerlitz vormen deze activiteiten een uitstekende mogelijkheid 

om het dorp en directe bosomgeving beter te leren kennen. Gewoon een keer doen! 

 

Gildegidsen 

Gerard Versteeg en Hans van den Breul 

Foto: Gilde Zeist 
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Toen & Nu 

Dit keer staat de Austerlitzseweg in de 

schijnwerpers. De weg is tot 1971 niets meer 

geweest dan een geteerde puinweg, zoals 

overigens de meeste wegen in Austerlitz. In 

1971 kreeg Austerlitz riolering en kregen ook 

de wegen een moderner jasje aangemeten.  

 

Waar bleef het rioolwater, bij gebrek aan 

oppervlaktewater, voor de aanleg van de 

riolering? De oplossing werd gevonden in 

het graven van zakputten. In de tuin werd 

een gat gegraven en daar werd een van 

losse stenen gestapelde wand ingezet. De 

put had geen bodem. Ook werd soms bij 

gebrek aan stenen de put gevuld met 

takkenbossen. 

 

Foto’s: Stichting Lokaal Austerlitz 
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Als iemand u vraagt waar de Austerlitzseweg is, dan weet u deze zoekende vast wel op het goede spoor te brengen: 

naar de weg die vanaf de hoek met de Oude Postweg in westelijke richting naar de Woudenbergseweg loopt. Hoe 

anders had u deze zoekende figuur in 1885 te woord moeten staan! Leest u maar mee: 

Boomhandelaar Copijn uit Groenekan wilde grond verkopen aan De Beaufort. Die grond lag in Zeist naast Het 
Molenbosch en het Kerkenarmengoed (nu Kerckebosch), ten noorden van de Oude Arnhemseweg. Langs die 

gronden liep in noordoostelijke richting de Austerlitzseweg die bij de woning van Kees Versteeg de Odijkersteeg 

kruiste en daar de heide opging. Weten we gelijk waar Kees Versteeg woonde, namelijk – vanuit Austerlitz gezien 
– aan het einde van het mooie heideveld met die fraaie heuveltjes, aan de rechterkant van het fietspad. Daar kruist 

de Odijkersteeg nog steeds deze Austerlitzseweg, alleen … die laatste heet tegenwoordig de Grensweg! Goed, u 

wees in 1885 de zoekende dus naar de hierboven beschreven weg.  
 

Maar opnieuw: hoe anders had u deze zoekende tien jaar later, in 1895, te woord moeten staan! Op 24 april van dat 

jaar stelde de gemeente Zeist namelijk vast dat de ‘Austerlitzsche weg van den Woudenbergschen weg dóór 

Austerlitz tot de grens van Driebergen liep.’ Tot even over de Traayweg dus. Helemaal geen Oude Postweg dwars 
door het dorp.  

Een vreemde naamgeving overigens, Austerlitzseweg! Gewoonlijk zijn dit soort namen bedoeld om aan te geven dat 

de betreffende weg naar een bepaalde plaats voert: de Woudenbergseweg dus naar Woudenberg, de Utrechtseweg 
naar Utrecht en de Austerlitzseweg naar Austerlitz. Maar in dit geval voerde de weg er niet alleen naar toe, maar er 

ook dwars doorheen en zelfs er weer uit … 
 

Voordat de Austerlitzseweg officieel deze naam kreeg, werd hij Kampweg en ook wel Kampspoor genoemd; het pad 
voerde immers naar de Ouwe Kamp? De geniesoldaten van het Frans-Bataafse leger legden deze zandweg in 1804 

aan om het kamp vanuit Utrecht via Zeist beter bereikbaar te maken. 

Daarmee is de zaak wel duidelijk. Hoewel? In 1882 wordt ook de Kampweg genoemd, in een notariële akte nog wel. 
En waar ligt deze dan wel? Ergens in de omgeving van de school … Zoals gezegd bezat de Austerlitzseweg nu een 

officiële naam. Hoewel dat óók weer zou veranderen, want voor het grootste gedeelte ervan kwam later de naam 

Oude Postweg roet in ’t eten gooien.  

Om het nog wat ingewikkelder te maken: de Grensweg werd rond 1820 ook wel Kampspoor genoemd. 
  

Volgt u het nog? 

 

Toen & Nu 
Over de geschiedenis van de Austerlitzseweg volgt hieronder het letterlijke verhaal, geschreven door  
Rutger Loenen, uit het boekje: 

 

Bert van Ginkel 

Foto’s: Stichting Lokaal Austerlitz & Redactie 
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Na een zeer geslaagd en onvergetelijk jubileumconcert in Zeist op 1 oktober 2022 was er op 1 april 2023 
iets totaal anders aan de orde. In 2019 voerden wij in Doorn The Crucifixion van John Stainer uit. Maar 
de belangstelling was toen zo enorm dat we voor een herhaling werden gevraagd. Vanwege corona kon 
dit helaas pas dit jaar op 1 april plaatsvinden o.l.v. Arie Perk in een weer stampvolle Maartenskerk. Dit 
passieconcert raakte veel bezoekers en we kregen mooie complimenten over de lady speaker, de 
prachtige zang van het koor, de solisten en het schitterende orgel- en pianospel. Wie weet komt de 
kwaliteit van ons koor straks op een nóg hoger niveau, want Margo van Biezen zal ons extra trainen in 
stemvorming en houding. We zien ernaar uit! 
 
We zijn nog steeds op zoek naar meer mannen! Dus tenoren en bassen, sla uw slag en kom gerust eens 
kijken en luisteren of u dit ligt. Dan merkt u al gauw de gezellige onderlinge sfeer. Het is beslist geen 
directe noodzaak dat u het notenschrift kunt lezen, want oefening baart kunst. We repeteren op maandag 
van 20.00-22.00 uur in het Dorpshuis, Schoolweg 2, 3711 BP  Austerlitz. Onze secretaresse wil u graag 
meer informatie verstrekken. Hiertoe kunt u het telefoonnummer 06 2211 0679 bellen. 
 
Ons gemengde koor draait voor een groot deel op de inzet van veel vrijwilligers d.m.v. allerlei commissies, 
die het bestuur ondersteunen. Wij zijn deze leden hiervoor erg dankbaar, want zonder hen zijn we 
nergens! Zover u dit nog niet doet, kunt u ons ook financieel steunen, als donateur. Dit kan met een 
bericht via onze website: www.cantiamo-austerlitz.nl. Elk bedrag is welkom!     
 
Tot slot willen wij graag nog een bijzonder feit vermelden, want onze dirigent Arie Perk zwaait al 12,5 jaar 
met veel plezier ‘het stokje’ bij Cantiamo! Op 20 maart jl. liet onze voorzitter Jaap Logge dit niet ongemerkt 
voorbij gaan en hij hield een geweldige speech voor de jubilaris, die vervolgens als cadeau een boek 
aangeboden kreeg. We hopen dat Arie nog lang bij ons mag blijven, want zijn manier van leiding geven 
bevalt uitermate prettig. In de volgende editie van De Prikkel hopen we u verslag te doen van ons unieke 
combi-concert met het Zeister Mannenkoor, dat dan inmiddels heeft plaatsgevonden met Arie als dirigent 
van de beide koren.    
 
Wat onze ‘toekomstmuziek’ betreft, kan vast worden gemeld dat wij op zondagavond 17 december 
medewerking zullen verlenen aan de kerstzangdienst in de Nieuwe Kerk in Zeist. Als we nog verder 
vooruitkijken, dan hopen we op zondagmiddag 21 april 2024 een prachtig concert te geven in 
samenwerking met het Alphens Kozakkenkoor. Deze summiere aankondigingen zullen we te zijner tijd 
uiteraard nader toelichten.  

 

Met zanglustige groeten van uw ‘reporter’  

Anna M.     

Foto: Cantiamo 
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Austerlitz Vangt Op 

Terugkoppeling enquête BSO 

In de vorige Prikkel werd de oproep gedaan om een enquête in te vullen over kinderen die de komende 

jaren gebruik zullen maken van buitenschoolse opvang. We hebben veel respons gekregen, waarvoor 

dank! Uit de resultaten bleek dat de komende jaren ruim 80 kinderen nog opvang zoeken. Een enorm 

aantal! Zeker als je je bedenkt dat de huidige BSO van Kind en Co slechts 30 plekken heeft. Deze worden 

nu vooral gevuld door jonge kinderen die waarschijnlijk meerdere jaren op de BSO blijven, dus het is hoog 

tijd voor een alternatief…. En dat gaat er nu komen! Zes gezinnen zijn momenteel bezig om een 

ouderparticipatie BSO ‘De Kleine Keizer’ op te zetten, waarbij we streven om na de zomervakantie te 

starten.  
 

Maar wat is een ouderparticipatie BSO? 

Een ouderparticipatie BSO voldoet aan alle wettelijke eisen die aan een BSO worden gesteld, met één 

uitzondering: het wordt gerund door ouders in plaats van pedagogische medewerkers. Dit betekent dat er 

een pedagogische beleidsvisie en een uitgebreid veiligheidsplan opgesteld is. De locatie waar de BSO 

zich bevindt, is goedgekeurd door de GGD. Ook is er altijd sprake van een vier-ogen beleid. Alle ouders 

die ‘op de groep’ staan, hebben een kinder-EHBO-diploma. 
 

Hoe werkt het? 

Je meldt je aan als gezin. Beide ouders - indien van toepassing - zullen een rol krijgen binnen de 

vereniging.  De ene ouder zal ‘voor de groep’ staan, ook wel ‘draaiouder’ genoemd, de andere ouder houdt 

zich bezig met organisatorische zaken. De draaiouder volgt een cursus kinder-EHBO en zal zich het 

pedagogisch beleidsplan en veiligheidsplan eigen maken. De andere ouder neemt plaats in één van de 

commissies, die horen bij het reilen en zeilen van de BSO. Denk aan de inkoopcommissie die zorgt voor 

het inkopen van het eten en drinken, of de roostercommissie, die het rooster voor de draaiouders opstelt 

en communiceert.  
 

Je kind(eren) kunnen op maandag-, dinsdag- en/of donderdagmiddag op de opvang komen. In de 

toekomst wordt dit mogelijk uitgebreid naar de woensdag en vrijdag en de schoolvakanties. Zijn er jongere 

broertjes of zusjes? Die mogen gewoon mee als je als ouder een groep draait! 

Met in totaal twee ouders draai je een groep van maximaal 12 kinderen plus eventuele broertjes/zusjes. 

Dit betekent dat je ongeveer één keer op de zes keer dat je kind gebruik maakt van deze opvang, een 

draaimiddag hebt. Voorbeeld: Stel je brengt één kind drie dagen in de week, dan sta je één keer in de 

2 weken zelf voor de groep. Mocht je je kind één keer per week brengen, dan ben je eens in de 6 weken 

aan de beurt. 

 

Afbeeldingen: Pixabay.com 
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Wat zijn de voordelen? 

1. In plaats van een verstoord werkritme en veel stress rondom de opvang van kinderen, kan je nu 

weer een aantal keren per week een volle werkdag maken. Daarnaast hebben je kinderen een 

gezellige middag! 

2. De kosten zullen voor de meeste ouders vele malen lager liggen dan die van een gewone BSO. 

Het wordt immers gerund door vrijwilligers en we maken alleen kosten als locatiehuur en inkoop 

van voedsel en speelgoed. Als de BSO 1,5 jaar bestaat, kan er ook kinderopvangtoeslag 

aangevraagd worden.  

3. De locatie is super! We gaan in de sportkantine van Sportvereniging Austerlitz de opvang doen. Dit 

betekent dat we een enorme buitenplaats hebben om de kinderen te laten spelen en sporten. Ook 

kunnen we makkelijk het bos ingaan met elkaar.  

4. De man-vrouw verhouding is waarschijnlijk minder scheef dan in de reguliere opvang. Omdat we 

werken met draaiouders is de verwachting dat er ook vaders groepen zullen leiden. We denken dat 

dit een pré is voor de ontwikkeling van kinderen. 

5. Meewerken aan een prachtig initiatief. Austerlitz staat al op de kaart in Nederland met ons 

zorgzame dorp. Als ons project start, zullen we naar alle waarschijnlijkheid één van de weinige 

ouderparticipatie BSO’s van Nederland zijn. Het onderstreept de zorgzaamheid en innovativiteit 

van ons kleine dorp. 

 

Er zitten natuurlijk veel meer kanten aan een ouderparticipatie BSO. We hebben al een aantal 

documenten klaarliggen zoals het pedagogisch beleidsplan, veiligheidsplan en statuten. Vrijblijvend 

aansluiten bij onze (nu wekelijkse) bijeenkomsten kan natuurlijk ook.  

Neem voor meer informatie contact op met dekleinekeizer.austerlitz@gmail.com. 

Namens de ouders, Patricia, Chantal, Nienke, Sammy, Chris en Floor 

 

Austerlitz Vangt Op 

Afbeelding: Pixabay.com & Foto: Redactie 
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Ha Dorpsgenoten! 
 

Eind juni hebben we op ons mooie sportpark weer een open toernooi. Dit betreft tennis 

en padel. Het toernooi is van 22 t/m 25 juni. De wedstrijden worden gespeeld op 

donderdag- en vrijdagavond en zaterdag en zondag de hele dag. We hebben al veel 

aanmeldingen, maar er kunnen er zeker nog meer bij. 
  

Ook zijn er dagtoernooien voor 50+. En wel op dinsdag 20 juni dames dubbel, 

donderdag 22 juni heren dubbel en vrijdag 23 juni gemengd dubbel. 
 

Ook leuk als er veel mensen komen om aan te moedigen. Of gewoon een mooie 

gelegenheid om eens een kijkje te nemen bij SV Austerlitz. 
 

   
 
Wees welkom! 

Met vriendelijke groet namens de organisatie:  

Liesbeth Kuijper 
 Afbeelding: SV Austerlitz 
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Wat hebben we een mooie start gehad van dit jaar. Al in het eerste 

kwartaal was de boekpresentatie van ‘Austerlitz doet het zelf’ en 

de vrijwilligersavond. In april hadden we onze Algemene Leden 

Vergadering. In de afgelopen weken werd ook Austerlitz Eet alle 

keren heel goed bezocht. Tenslotte is er een extra AED in het dorp 

geplaatst én we ontvingen hoog bezoek. Ik neem u graag mee in 

al deze activiteiten.  
 

Boekpresentatie en Vrijwilligersavond 

In ons elfde jaar van het bestaan van Austerlitz Zorgt waren we 

op 31 maart met trots getuige van de lancering van het Boek 

‘Austerlitz doet het zelf’, geschreven door de oud AZ-bestuurders 

Wim Oerlemans en Jan Snijders. Een eerste exemplaar werd 

aangeboden aan onze Burgemeester Koos Janssen en aan één van 

de vrijwilligers Corrie Werdler.  

Diezelfde dag was de jaarlijkse vrijwilligersavond. Het is altijd 

goed om de vele vrijwilligers die samen met ons Dorpsteam, 

bestaande uit Marianne Veenema en Henriëtte Morselt, dagelijks 

in de weer zijn om alle activiteiten voor onze leden mogelijk te 

maken in het zonnetje te zetten. Austerlitz zorgt voor elkaar! 

Maarten Tros verzorgde de muziek met een passend koor tijdens 

de boekpresentatie en tijdens de gezellige maaltijd, die 

aansluitend werd gehouden. Velen waren aanwezig om het boek 

gratis in ontvangst te nemen als inwoner van Austerlitz. Het boek 

is inmiddels ook op de markt gebracht. Wij wensen Wim en Jan 

vele herdrukken toe. Naast het Magazine, dat we ter gelegenheid 

van het tienjarig bestaan huis-aan-huis bezorgden, is er nu ook 

een prachtig boek als naslagwerk. Prachtig! Hulde Wim en Jan, wat 

een werk hebben jullie verzet! 
 

De Algemene Leden Vergadering 

Op 19 april hadden we onze jaarlijkse Algemene Leden 

Vergadering. Deze werd goed bezocht. De jaarrekening 2022 

werd vastgesteld en goedgekeurd. De begroting en het 

‘activiteitenplan voor 2023 en verder’ werd gepresenteerd en van 

commentaar voorzien. We kunnen aan de slag met thema’s als 

Jeugd en Gezin, de BSO, maar ook nachtzorg en het lanceren van 

een nieuwe gebruiksvriendelijke, informatieve website. En dat 

alles om in te blijven spelen op de wensen van onze leden om een 

leefbaar en fijn dorp te behouden met en voor elkaar. 
 

AED 

We vermelden ook nog graag de uitbreiding van de AED’s in 

Austerlitz. In mei is er door Austerlitz Zorgt een nieuw exemplaar 

geplaatst in de nieuwbouwwijk ‘Wonen in het Loo’. Daar wilde 

men ook graag een AED omdat de andere apparaten waarschijnlijk 

te ver weg hangen om op tijd te kunnen reanimeren bij een 

hartaanval in deze wijk. Gelukkig was er ook een bewoner, waar 

de AED op de gevel van zijn huis geplaatst mocht worden, het 

adres: Etienne de Pinedaweg 11. Hiermee heeft Austerlitz maar 

liefst 5 AED’s in het dorp. Austerlitz Zorgt probeert in 2023 een 

(herhaal) reanimatiecursus te organiseren, daar kunnen dan ook 

de nieuwe bewoners aan meedoen.  

 

AED’s in Austerlitz: 

• Het Beauforthuis 

• SV Austerlitz 

• De Hoeksteen 

• Hart van Austerlitz 

• Etienne de Pinedaweg 11 

Foto’s: via Austerlitz Zorgt 
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Koninklijk Bezoek 

Op 23 mei bracht Koningin Máxima een 

bezoek aan Austerlitz. Aanleiding was een 

congres dat werd georganiseerd door 

‘Nederland zorgt voor elkaar’ en het 

Nederlands Zorginstituut.  ‘Onze’ Jan Smelik is 

coördinator van ‘Nederland zorgt voor elkaar’ 

en wist voor elkaar te krijgen, dat bestuurders 

en vrijwilligers uit heel Nederland naar het Hart 

van Austerlitz kwamen.  
 

Het doel van deze bijeenkomst was om te 

zorgen dat zorgorganisaties, overheid, 

patiëntenorganisaties en bewonersinitiatieven 

meer samen gaan optrekken om goede zorg te 

kunnen leveren. Austerlitz Zorgt wordt door 

velen - en terecht - als een succesvol voorbeeld 

van zo’n burgerinitiatief gezien. We werken 

goed samen met de Gemeente, maar we 

zouden graag nog meer samenwerken met 

andere zorgorganisaties om dingen voor 

elkaar te krijgen.  
 

Tijdens workshops gingen deelnemers in 

gesprek met elkaar.  Eén van de workshops 

werd verzorgd door Austerlitz Zorgt en één 

van de deelnemers was Koningin Máxima. Zij 

nam actief deel aan het gesprek en kreeg aan 

het slot nog het boek ‘Austerlitz doet het zelf’ 

aangeboden als aandenken.  
 

Het was een mooie bijeenkomst. Adri, Patricia 

en Jantine verzorgden in ons Dorpshuis een 

geweldige ontvangst voor dit gezelschap van 

80 mensen. Austerlitz (Zorgt) gaf weer een 

mooi visitekaartje af. De Koningin werd bij 

aankomst en vertrek door velen uitgezwaaid. 

Afgelopen dagen waren daarvan veel foto’s te 

zien in diverse media.  
 

Naast dit soort ontvangsten zijn we hard aan 

de slag met de vernieuwing van de website en 

de organisatie van activiteiten, zoals gepresen-

teerd in de ALV.  
 

Tot zover, voor nu wensen wij u een fijne 

zomer! Namens bestuur Austerlitz Zorgt, 
 

Charles Laurey  
 

 
Foto’s: via Austerlitz Zorgt 

www.austerlitzzorgt.nl 

 



_____________________________________________________________________________________________ 

_____________________________________________________________________________________________ 

 

 

advertentie 

advertentie 



_____________________________________________________________________________________________ 

_________________________________________________________________________                            _______ 

 
25 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

NuVoorStraks is waarschijnlijk de kleinste woonstichting van Nederland en daarmee een unieke 

organisatie. De stichting is eigenaar van de patio-zorgwoningen aan de Wellingtonweg. De 

woningen zijn deels gefinancierd door de Triodos Bank met gemeentegarantie en deels met 

crowdfunding. Voor de crowdfunding is De Sleutel opgericht. Deze stichting beheert de 

crowdfundleningen en heeft hetzelfde bestuur en dezelfde Raad van Toezicht als NuVoorStraks. 

Secretaris gezocht 

De functie kost, nu de woningen gerealiseerd en bewoond zijn, heel weinig tijd. We vergaderen 

drie à vier keer per jaar. Daarnaast heb je enkele uren tussendoor nodig voor secretariële 

activiteiten. Je bent als lid van een collegiaal bestuur medeverantwoordelijk voor het beheer en 

de exploitatie van een investering van 1,8 miljoen euro en voor de relatie met de huurders en 

crowdfunders. 

We kunnen zoeken binnen onze eigen vertrouwde netwerken, maar dit keer wilden we het anders 

doen. We willen graag mensen buiten deze netwerken interesseren. De Prikkel biedt daarvoor 

een mooie gelegenheid.  

Taken van de secretaris 

1. Voorbereiden van de vergaderingsagenda’s samen met de voorzitter 

2. Notuleren van de vergaderingen  

3. Bewaken van de opvolging van afgesproken acties 

4. Beheren van het digitale archief  

5. Beheren van het papieren archief met alleen officiële, getekende stukken 

6. Algemene correspondentie voor zover die er is 

7. Up to date houden van statuten e.d. 

Voor nadere inlichtingen kun je contact opnemen met de voorzitter van beide stichtingen:  

 

 

Word jij de nieuwe secretaris van WoonStichting 

NuVoorStraks en Crowdfundstichting De Sleutel? 

 

 Foto: Redactie 

Jan Snijders tel. 06 5372 1755 
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Palmpasenstokken versieren 

tijdens Kom-in-de-kring viering 
 

Zondagmiddag 26 maart zijn er 28 

kinderen met hun ouders en soms met 

hun grootouders naar de Hoeksteen 

gekomen om een Palmpasen stok te 

versieren. Helaas was onze eigen 

predikant Henk Jansen geveld door 

corona en is hij nog steeds niet hersteld.  
 

Gelukkig hadden we Maarten Tros in ons 

midden, die ons muzikaal op sleeptouw 

heeft genomen. Marja Kuiper wist de 

aandacht van de kinderen te trekken 

door het paasverhaal leuk en interactief 

te vertellen. Ze vertelde over het 

buxustakje en het ei.  
 

Nadat de betekenis van de diverse 

versierselen uitgelegd was, zijn de 

kinderen enthousiast aan de slag 

gegaan. Het resultaat: trotse kinderen en 

prachtig versierde stokken. We kunnen 

terugkijken op een heel gezellige, 

leerzame en creatieve middag! 
 

Met dank aan Joep, Mariët, Minke en 

Annika voor hun hulp. 
 

Trudy van de Lagemaat 

 

Foto’s: De Hoeksteen 



_____________________________________________________________________________________________ 

_________________________________________________________________________                            _______ 

 
27 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beste mensen uit Austerlitz, 

Wat was het fijn om weer bij jullie te zijn geweest. Ondanks de regen 

en de grote plassen hebben er wel 63 kinderen hun best gedaan alle 

eieren én de gouden eieren te vinden. Wat een grote opkomst en wat 

gezellig met alle ouders, oma’s en opa’s, die er natuurlijk ook waren. 

 

Het was een natte boel, maar dat kon de pret niet drukken! 

Het was wel een teleurstelling dat er nu net in de Schooldwarsweg de geul voor de nieuwe 

leidingen was gegraven. Met veel moeite hadden we het voor elkaar, dat Erica op de kar de 

optocht met de mooi versierde palmpaasstokken muzikaal mocht begeleiden, maar kon het niet 

doorgaan omdat de Schooldwarsweg veel te smal geworden was! Gelukkig was er wel muziek 

vanuit de Muziektent mogelijk. De fanfare speelde zo luid en vrolijk dat de optocht, lopende op 

de Schoolweg richting de Kamperlinie, de muziek nog lange tijd kon horen.  

Terwijl de volwassenen een lekker koffie of thee dronken en lekker smulden van de chocolade 

eitjes werd er naarstig naar de eieren gezocht op de nieuwe verstopplek. Het vinden van de 

eieren, zelfs de gouden eieren, ging lekker vlot. Mijn helpers noteerden de aantallen. Terwijl de 

kinderen een pakje drinken opdronken, werd uitgezocht wie de meeste eieren had gevonden.  

De uitslag: 

• Bij de jongste groep werden door Eva Pijlsma en Aimee Verwoerd de meeste eieren 

gevonden: allebei 28 eieren!  

• Bij de oudste groep vond Felix de meeste eieren: wel 34! 

• De gouden eieren zijn gevonden door Kiki van Renen met haar gouden jas (bij de 

jongste groep) en door Orion in zijn goudgele regenjas (bij de oudste groep). 

Het was weer een fantastisch feest! Dank allen voor het komen, helpers dank voor alle hulp, 

slager Bastiaan bedankt voor uit uitlenen van de grote partytent en graag tot volgend jaar! Dan 

kom ik op zaterdag 23 maart 2024. 

Heel veel groeten, de Paashaas 

 

Foto’s: Erica & Werkgroep Palmpasen 
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Groen, 

Nat, 

Gezellig, 

maar ook 

Zonnig! 

Foto’s: Commissie A4D Austerlitz & Redactie 
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Avondvierdaagse van Austerlitz 9–12 mei 2023 
 

Het was de natste week in mei sinds jaren, maar dat kon de pret niet drukken. Tussen de buien door 

hebben meer dan 140 wandelaars en hun begeleiders meegedaan aan de tweede editie van de 

Avondvierdaagse van Austerlitz. De prachtige routes voerden onder meer door de KNVB-tunnel, langs 

de Piramide en door de kraamkamer van Heidestein.  
 

Vrijdag 12 mei was de avond van het défilé en wat een sfeertje was het! In één lange stoet zijn we 

samen gefinisht. Fanfarecorps Erica zorgde voor de muzikale noot en iedere deelnemer ontving de 

welverdiende medaille uit handen van onze Burgemeester Koos Janssen. 
 

Dit mooie Austerlitzse evenement had nooit kunnen gebeuren zonder onze vrijwilligers: de 

verkeersregelaars, de voor- en achterlopers, de EHBO-ers en de cateraars van de verzorgingsposten. 

Allemaal ontzettend bedankt! En natuurlijk bedanken we de volgende sponsoren die ons hebben 

gesteund: Slagerij Noordam, Autodemontagebedrijf Kooy, Buurtsuper Van Dijk, MTB-center 

Austerlitz, Koffie en ik, Flitsmeister, Stichting Austerlitz Samen en Austerlitz’ Belang.  
 

Volgend jaar gaan we voor de 3e editie. Houd onze website in de gaten voor de nieuwe data van 2024.  
 

Commissie A4D Austerlitz, Jouke, Esmée, Leon, Mardie, Dries, Jorieke, Fulco en Janine 
 

Foto’s: Commissie A4D Austerlitz & Redactie 

https://a4d-austerlitz.nl 
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Gerard Marlet heeft tijdens de Algemene Leden Vergadering het 600ste 

lid verwelkomd met een prachtig boeket. Hij vertelt: “Drie jaar geleden - 

voor de coronaperiode - vergaderden we nog in Het Lokaal aan de Oude 

Postweg en toen vierden we het 500ste lid. Inmiddels zijn hier 780 

woonadressen, waarvan er 600 lid zijn van Austerlitz’ Belang.” Hans 

Steenhuizen - die een aantal jaar geleden postbode in ons dorp was - en 

Gerard Marlet hebben zich daar intensief voor ingezet! De anekdote gaat 

rond, dat één van de glasvezelwerknemers bij Sandra of Laura van Dijk 

in de Buurtsuper vertelde, dat hij ook hier kwam wonen: “De mensen zijn 

zo aardig. Dat is heel anders in het oosten van het land!”  
 

Bas en Susanne van Tetering zijn het 600ste lid. Sinds oktober 2022 

wonen ze aan de Rutger Loenenweg in de wijk, die ‘Thuis in het Loo’ 

genoemd wordt. Tijdens de Algemene Leden Vergadering was het al 

duidelijk, dat ze niet lang met hun tweetjes zouden blijven. Op dit moment 

zijn ze eigenlijk al met hun drietjes. Lola, een vrolijke labrador, weet al 

haar charme in te zetten voor een beetje aandacht. Susanne oefent met 

haar, dat bepaalde dingen voor de baby zullen zijn. De uitgerekende 

datum is nu echt in het zicht.  

Bas en Susanne hebben in Utrecht en tijdelijk in Houten gewoond. 

Susanne werkt in Amersfoort als Team Leader op de afdeling 

Personeelszaken bij Applied, een bedrijf waar innovatieve chirurgische 

instrumenten gemaakt worden. Bas werkt veel vanuit huis. Ongeveer 

tweemaal per week reist hij naar Rotterdam, waar hij werkt bij een 

verzekeraar. Bas gaat in zijn vrije tijd graag mountainbiken of wielrennen, 

maar vanwege het klussen is daar nog weinig van terechtgekomen.  
 

Bas heeft een bijzondere hobby. Hij is lid van de ‘Bierhoppers’. Deze club 

van oud-collega’s komt een aantal keer per jaar bij elkaar om speciaal-

biertjes te proeven, bij voorkeur direct bij de bierbrouwerij zelf. Toen 

Susanne en hij laatst op Texel waren, hebben ze in Oudeschild een nieuwe 

kleine brouwerij ontdekt, waar op dat moment ook bier gebrouwen werd. 

Dat bier wordt op het eiland verkocht, https://oldskilltexel.nl. Via Bas 

komt Jetty erachter, dat er in Zeist een Brouwerij Brasser is met een 

proeflokaal aan de Slotlaan nummer 314. Op hun website kun je lezen, 

wanneer het ‘Speciaal-bier festival’ is. Bovendien kun je er workshops 

volgen. Het bier is ook te koop bij onze Buurtsuper Van Dijk! Meer 

informatie www.brouwerijbrasser.nl. 
 

Tenslotte hebben we het erover, dat Bas en Susanne het hier erg naar 

hun zin hebben. Het is een heerlijk huis op een prachtige plek in een 

gezellige buurt met hulpvaardige buren, waar ook nog veel wordt geklust. 

Om zo dicht bij het bos te wonen is een feest. Zodra de baby er is, zullen 

ze het ons laten weten. Bedankt voor het gesprek!  
 

 

Casper 

Vers van de pers: op 28 mei 

is zoontje Casper geboren.  

Gefeliciteerd! 

 

Jetty Vegter 

Foto’s: Redactie 
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Heeft u een kort bericht of een 

foto voor op het Prikbord? 

Mail het dan naar: 

de.prikkel@austerlitzbelang.nl 

Prikkelredactie@outlook.com 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Wist je dit over de Wesp? 
 

Er leven 500 soorten wespen in Nederland 

waarvan er elf in kolonies leven. En van die elf 

zijn er maar twee soorten, die in de nazomer 

vervelend kunnen worden omdat ze honger 

hebben. Wespen spelen een belangrijke rol in 

onze natuur!  
 

Het gebruik van gif, om wespen te verdelgen, 

brengt schade toe aan in de natuur.   

Niet alle ongediertebestrijders hebben genoeg 

kennis over wespen, maar er zijn speciale 

wespenbestrijders die genoeg alternatieven 

weten om een wespennest te verwijderen. 
 

Heb jij last van vervelende wespen? Probeer 

dan eerst om de wespen weg te lokken van 

jouw terras door een eindje verderop voedsel 

voor hen op te hangen/neer te leggen. 
 

Ingestuurd door Adeline Gogelein 

 

Afbeeldingen: Pixabay.com & website Slotstad Radio 
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Foto’s: Redactie & Sylvia Stuitje advertentie 

 

 

 

 

 

 

 

De nieuwe dominee, Henk Jansen, is 

al een tijdje afwezig. Hij heeft net voor 

Pasen corona gehad en het herstel 

gaat langzaam. Op doktersadvies 

moet hij voorlopig rustig aan doen.  

Wij wensen hem heel veel beterschap 

en een spoedig herstel toe! 

de Redactie 
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de Groene Prikkel 
Nieuw vanaf dit nummer! 

Een BioBlitz is een bescheiden onderzoek naar soorten planten, dieren, 

schimmels in een bepaalde tijdspanne. Via een website worden de 

waarnemingen bijgehouden. Op deze manier wordt de biodiversiteit in 

kaart gebracht. Alle meldingen – ook uit Austerlitz – zijn terug te vinden 

via de link www.waarnemingen.nl. 

 

 

 

 

 

BioBlitz 
Wat is het en wat heeft het NTKC-terrein daarmee te maken? 

Remco Jutstra 

Vorig jaar is een dergelijk onderzoek gehouden op het NTKC-terrein hier in Austerlitz. De 

Nederlandse Toeristen Kampeer Club beheert zo’n twintig terreinen door heel Nederland, kijk op de 

website www.kampeerclub.nl voor de locaties. Zij omschrijven het terrein als volgt: “Het NTKC-terrein 

bij Austerlitz ligt in het Nationale Park de Utrechtse Heuvelrug in afwisselend bebost gebied op 

enkele minuten lopen vanaf het hart van het dorp. Het parkachtige terrein, circa 2 ha groot, bestaat 

uit graslandjes die door boom- en struikpartijen worden begrensd. Het kampeerterrein maakt deel 

uit van de boswachterij Austerlitz tussen Zeist en Driebergen.”  

De BioBlitz is gestart begin 2022 en geëindigd op 31 december. Er hebben 16 leden actief 

meegedaan en zij hebben 691 waarnemingen ingevoerd. Het totaal aantal soorten in dit onderzoek 

is 420.  
 

Nieuwe Terreincommissaris is enthousiast over de BioBlitz 

In de winter van 2021 – 2022 begon ik, Remco Jutstra, als nieuwe Terreincommissaris (TC) voor 

NTKC-terrein Austerlitz van de nieuwe afdeling Utrechtse Heuvelrug. Ik kreeg het stokje 

overgedragen van Rik van Gooi & Vechtstreek. Mark Roest was als zager al actief op het terrein en 

tijdelijk waarnemend TC. Hij bracht de BioBlitz bij mij onder de aandacht, waarop ik in contact kwam 

met Karin Koppen. Karin was actief geweest met een BioBlitz op terrein Brobbelbies van afdeling 

Nijmegen. Ik kende het fenomeen van de BioBlitz en het doen van waarnemingen via de App 

‘obsidentify’ toen nog niet. Karin heeft mij met veel enthousiasme geïnspireerd en zo ontstond de 

start van de BioBlitz op Austerlitz.  

Ik kijk sindsdien anders naar mijn omgeving en vind het een heel mooie manier om meer te weten 

te komen van de natuur. Los van de bijzondere ontdekkingen en het educatieve aspect vind ik het 

mooi om een bijdrage te leveren aan natuuronderzoek. Om de BioBlitz onder de aandacht te brengen 

heb ik een oefening gedaan tijdens een voorjaarsledenvergadering. Heel fout proberen te 

identificeren door een foto op papier te scannen. Het ging om de oefening van de App uiteraard, 

best leuk. Verder heb ik kampeerders aangespoord om mee te doen aan de BioBlitz via berichten 

op social media, in de nieuwsbrief en door op locatie een A4 op te hangen met instructie met QR-

code. Het onderzoek vond voor een deel plaats in de coronaperiode, daarmee een mooi tijdverdrijf  

 

 

 

en manier om het terrein en de omgeving te verkennen. 

Hoewel er uiteindelijk niet heel veel mensen hebben 

meegedaan, toch super dat het doel van 300 flink is 

overtroffen met 691 waarnemingen, en vooral heel veel leuke 

weetjes. 

 
Uitleg en test BioBlitz tijdens 
de voorjaarsledenvergadering 

Foto: Remco Jutstra & Afbeelding: Pixabay.com 
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de Groene Prikkel 

Een bekertje achteloos op straat gegooid… 

Het heeft niet alleen een esthetisch effect: het aantasten 

van de schoonheid van natuur en onze leefomgeving. 

Afval geeft direct of indirect schade aan onze natuur. 

Het afschuwelijke van de directe schade spreekt voor 

zich, dat behoeft weinig uitleg.  
 

De indirecte schade is soms onzichtbaar. De tijd die 

afval nodig heeft om af te breken is afhankelijk van 

verschillende factoren, zoals temperatuur, vochtigheid, 

blootstelling aan zonlicht en de aanwezigheid van 

micro-organismen die helpen bij de afbraak. Bovendien 

kunnen omstandigheden de afbraak van materialen 

aanzienlijk vertragen vanwege het gebrek aan zuurstof 

en beperkte microbiële activiteit. 
 

Plastic afval is met name gevaarlijk omdat het niet 

biologisch afbreekbaar is en het uiteenvalt in kleinere 

deeltjes, zoals microplastics die veel langer in het 

milieu kunnen blijven hangen. Ook toxische stoffen uit 

het afval kunnen in de bodem terechtkomen en zich 

verspreiden en de kwaliteit van bodem en water 

aantasten en daarmee de natuur en dieren bedreigen.  
 

Enkele algemene schattingen voor de degradatietijden 

van gewone items: 

. Kauwgom: 20-25 jaar; 

. Blikjes van aluminium: 80-200 jaar; 

. Plastic zakken: 10-20 jaar; 

. Plastic flessen: 450 jaar of langer; 

. Glasflessen: ongeveer 1 miljoen jaar. 
 

Het is van groot belang om verantwoord om te gaan 

met afval en te streven naar recycling, hergebruik en 

het verminderen van onze afvalproductie om de 

negatieve impact op het milieu te beperken. 

 
 

Doe mee met Austerlitz Schoon 

op zaterdag 16 september! 
 

Adeline Gogelein  06 2460 7283 

Remco Jutstra   06 2744 3661 

 

Afval op straat en in de natuur 

Scan of upload 
deze QR-code met 
de WhatsApp-
camera om deel te 
nemen aan deze 
groep. 

 

Foto & afbeeldingen via Adeline Gogelein 
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Renske Koelstra coördinator schooltuin 
 

Op dinsdagmiddag rennen de leerlingen naar 

buiten, we gaan naar de moestuin! Ieder half 

uur komen er dan ongeveer 10 leerlingen die 

samen met enthousiaste vrijwilligers fijn 

buiten aan de slag gaan. Alle klassen werken 

in de moestuin. Welke bodemdieren vinden 

we en waar zijn ze goed voor? Hoe groeit een 

pootaardappel? Waarom is een bloembol 

goed voor de bij? Wat is compost? Welke 

groentes zien we, hoe ruiken ze en smaken 

ze?  

Met heel veel plezier neem ik de leerlingen 

graag mee op ontdekking in de moestuin en 

de natuur.  
 

Dit schooljaar helpen vijf vrijwilligers mee aan 

de schooltuinlessen: Annemarijke, Ernestine, 

Claudia, Kim en Ardie. 
 

Wat vinden de kinderen van de school-

tuinlessen?  

 Jelte groep 5: We krijgen leuke taken  

en mogen ook steeds iets anders op-

pakken. Het is leuk om de planten te 

zien groeien. 

 Roos groep 3: Aardbeien snoepen! 

 Amber groep 7: Samen buiten in de  

tuin werken. 

 Simon groep 6: Zaaien, grasmaaien  

en klusjes doen. 

 Myrna groep 3: Zaaien en plantjes 

planten. 
 

Meewerken aan de schooltuin? 

 Vind je het leuk om op dinsdagmiddag 

van 13.00 uur tot 15.00 uur samen met 

de leerlingen fijn bezig te zijn in de 

moestuin, dan ben je meer dan welkom. 

Je hoeft geen kennis van de moestuin te 

hebben, maar vooral plezier hebben om 

dit samen met de kinderen te doen. Het 

gaat dan om ongeveer één keer in de drie 

weken. 

 Naast de dinsdagmiddag zijn we op zoek 

naar vrijwilligers, die willen helpen de 

moestuin te onderhouden of te sproeien. 

Werkzaamheden en tijden zijn in overleg. 

 

Wil je helpen?  

Neem dan contact  

op met: 

Renske Koelstra 
06 2902 6981 

Foto’s: Renske Koelstra 
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Terwijl kinderen met hun ouders uit het dorp hun 

kleedjes vulden met te verkopen spullen, versierde het 

bestuur van Austerlitz’ Belang ondertussen de 

Muziektent met vrolijke vlaggetjes. De vlaggenmast 

met vlag en wimpel werd vast klaargezet. De verkoop 

op het plein was ondertussen in volle gang en er werd 

niet alleen verkocht maar ook ‘artiesten in de dop’ 

lieten hun talenten zien.  
 

In het Dorpshuis was het Koningskoor alvast aan het 

inzingen en de muzikanten van Erica waren onder-

tussen bezig om hun spullen klaar te zetten in de 

Muziektent. De zon scheen en veel dorpsgenoten 

kwamen af op de feestelijkheden. Het Dorpshuis 

verzorgde een kopje koffie of thee met daarbij een 

heerlijke ‘AB’-krentensnee.  

Om 10.30 uur was ook het College van B&W aanwezig 

en kon de aubade van start, muzikaal begeleid door ons 

eigen dorpsorkest Erica. 
 

Een groep enthousiaste zangers en zangeressen onder 

leiding van Maarten Tros, hadden de liedjes van de 

aubade samen met Erica ingestudeerd om het 

meezingen door het publiek te stimuleren. Feestelijk 

gekleed in zwart en oranje gaven zij de aubade een 

mooie aanvulling! Dit is zeker voor herhaling vatbaar, 

zoals de voorzitter van AB al in zijn voorwoord 

schrijft: ze willen vaker gaan optreden. Het eerste 

idee is al geopperd: een Lichtjesavond in december.  
 

Burgemeester Koos Janssen sprak voor de laatste 

keer in deze rol het publiek toe en ging daartoe op het 

krukje van Maarten staan om iedereen te kunnen zien, 

maar vooral ook om door iedereen gezien te kunnen 

worden. Hij was onder de druk van één van de liederen. 

Op veler verzoek plaatsen we de tekst in deze Prikkel. 

Dit nieuwe dorpslied is geschreven door Maarten Tros. 

 

 Foto’s: Redactie 
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Kort voor Koningsdag werd in de 

Buurtnieuwtjes App nog een 

oproep gedaan door het bestuur 

van AB, om een aantal kinder-

activiteiten te organiseren op 

deze dag. Dat is niet gelukt, 

maar misschien wel een leuk 

idee voor volgend jaar! Lijkt je dit 

leuk? Meld je dan aan bij Chris 

de Bruijn.  

In de eerste Prikkel van 2024 

herhalen we deze oproep, dan is 

er voldoende voorbereidingstijd! 

 

Het Dorp 
Originele tekst: Friso Wiegersma. Originele muziek: Jean Ferrat, H. Verhage  
Tekstbewerking: Maarten Tros 
 
Ooit zag ik eens een ansichtkaart, waarop een kerk een luitenant te paard, 
een drietal kippen in een ren. 
Een waterpomp, en ook een school, het zegt u hoogstwaarschijnlijk niets, 
maar het is waar ik geboren ben. 
Dit dorp, wie weet nog hoe het was, met de arme kinderen in de klas, 
en meester Gramser leert je schrijven. 
Het Dorpsplein met een pomp ervoor, de Postweg tussen huizen door, 
het bos, de houtbedrijven. 
 

REFREIN:   Daar in, die mooie groene bossen, ziet men dit fraaie dorpje staan. 
 De mensen weten wat ze willen, je ziet ze daar niet snel weg gaan. 
 

Wat leefden ze eenvoudig toen, in simpele huizen tussen groen, 
met boerenbloemen en een heg. 
Maar blijkbaar leefden ze verkeerd, het dorp is gemoderniseerd, 
en nou zijn ze op de goeie weg. 
Want kijk de school is nu een hart, en in dat hart daar wonen mensen, 
en activiteiten die verbinden. 
De nieuwe wijk is ook al klaar, met al die nieuwe stadslui daar, 
ze hopen hier meer rust te vinden. 
 

REFREIN 
 

En wil de buitenwereld iets, waarvan men denkt dat is maar niets, 
dan komt het dorp in verweer. 
Men zoekt meteen een groot publiek, maakt haar mening politiek, 
tegen bomenkap en vliegverkeer. 
Hoe zal de toekomst eruit zien, energie uit waterstof misschien, 
en ooit toch nog ergens hoogbouw? 
Het dorp zal meegaan met de tijd, met behoud van eigenheid, 
de burgers blijven het dorp trouw. 
 

REFREIN 
 

Hanneke Phielix 

Foto’s: Redactie 
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Verslag van de informatieavond over de vierde aanvliegroute naar Schiphol 

Maandagavond 22 mei in het Gemeentehuis te Zeist 
 

De kerngroep bestaande uit twaalf leden van ‘stop4deroute’ is een petitie begonnen en heeft deze avond 

georganiseerd. Wethouder Duurzaam Wouter van Catsburg, sinds kort dus ook ‘Wethouder Luchtvaart’, 

opende en faciliteerde deze avond. Gemeente Zeist heeft nog geen antwoord geformuleerd want er is 

nog veel te weinig bekend. De Gemeente hoopt wel met de Provincie Utrecht mee op te trekken en zo 

een breed gedragen standpunt te kunnen gaan vertegenwoordigen. 

➢ Onder onafhankelijk voorzitterschap van Elisabeth van den Hoogen zet allereerst Rudy Megens 
van het Ministerie van Infrastructuur en Waterstaat uiteen hoe alle eisen van de verschillende 
vliegende partijen in beeld zijn gebracht en hoe daar een technisch optimale verdeling van het 
luchtruim van kan worden gemaakt. Optimaal qua verblijfstijd in de lucht en zo weinig mogelijk 
geluidhinder. In dit document geen politiek. De huidige hub-functie blijft uitgangspunt. Defensie 
wenst meer ruimte voor militaire oefening. Er ligt een plan MER. Hij verwacht eind dit jaar een 
schetsontwerp, dat eind 2025 als regeringsbesluit naar de Tweede Kamer gestuurd kan worden. 

➢ Daarna hield Lenneke Kok uit Doorn, lid van de kerngroep, als moeder een betrokken en bezorgd 
verhaal over te verwachten geluidhinder en toename van milieu ellende en riep op om je op de 
nieuwsbrief te abonneren en de petitie te ondertekenen. 

➢ Peter van Thienen, ook lid van de kerngroep, gaf een technische toelichting over de te verwachte 
toename van geluidhinder en wat dat betekent voor bewoners. Zoals bijvoorbeeld hoe ernstig of 
hinderlijk de extra geluidhinder is, die te vergelijken is met ‘de buurman die 120x per dag met een 
elektrische/benzine grasmaaier het gras maait!’ En voor andere groepen bewoners, met name langs 
de bestaande vliegroutes, neemt de hinder af. Ook gaf Peter aan in hoeverre de negatieve milieu- 
en klimaateffecten van het luchtverkeer niet of slecht in de methodiek in Nederland worden 
meegenomen. 

➢ Daarna werd het woord gegeven aan een zeer bezorgde voormalige bewoner van Hoofddorp, die 
inmiddels in De Bilt woont. Hij gaf zijn ervaringen weer van de enorme extra overlast in Zwanenburg, 
ondanks de beloften dat het minder zou worden. “Geloof niks en ga er zo vroeg mogelijk en zo hard 
mogelijk tegenin.” was zijn advies. In politieke documenten wordt gesproken van een forse groei 
van Schiphol vanaf 2030 door minister Harbers.  

➢ Han van Staveren, een ervaren actievoerder tegen de komst van Lelystad Airport legde uit hoe 
deelnemers aan de discussie voor de vorm werden meegenomen maar dat er niets van terug te 
vinden was in de uiteindelijke plannen. Opmerkingen als: “We horen wat u zegt”, “We nemen uw 
opmerkingen mee” en “Ik heb uw bezwaren genoteerd” waren te horen, waarmee alles wordt 
geneutraliseerd. Nep-participatie dus. Dit is nu al het geval bij de meer dan 2.100 zienswijzen die 
zijn ingediend op het eerste ontwerp en waarvan niets terug te vinden is in de voorlopige plan-
documenten.  
 

Mijn conclusie van deze avond: Nederland is een druk en complex land, dat maakt democratische 

besluitvorming uitermate ingewikkeld. Integrale visie is dan essentieel en dat is precies wat in dit 

besluitvormingstraject niet gebeurt! Door een technisch beste oplossing van de herindeling van de 

vliegroutes te formuleren, hoeft de politieke discussie over de groei of krimp van het luchtverkeer niet 

gevoerd te worden. Zo kan er sec over de herindeling een verstandig besluit genomen worden, terwijl 

we hier in het Nationaal Park De Utrechtse Heuvelrug over bijvoorbeeld tien jaar opeens een enorme 

toename van geluidhinder ervoor terugkrijgen. En daar is dán niets meer tegen te doen! Ik gun bewoners 

in Buitenveldert en Haarlem minder geluidhinder maar niet als dat betekent, dat wij over tien jaar in 

hetzelfde schuitje zitten.  

Integrale aanpak betekent een proces en besluitvorming dat aan iedereen is uit te leggen en waarbij 

met de toekomst en met duurzaamheid op een begrijpelijke en transparante wijze rekening wordt 

gehouden. Zo niet, dan worden we het zoveelste gebied dat ‘onder de rook van Schiphol wordt 

ingerommeld’.  
 

Voor meer informatie: Kijk op www.stop4deroute.nl om de bijeenkomst terug te streamen.  

 

Marinus Jan Veltman 
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Marleen Sloof en Dominique Ruijs 

Tijdens de bijeenkomst over ‘Veiligheid in Austerlitz’ 

waren Richard Oudebroek - coördinator van alle negen 

Boa ’s in Zeist - en Marleen Sloof aanwezig. Marleen is 

onze nieuwe Buitengewoon Opsporingsambtenaar en 

Toezichthouder.  

Om meer bekendheid te geven aan haar werk en de 

ontwikkelingen rond dat veiligheidsplan werd door de 

aanwezigen voorgesteld om een stukje in deze Prikkel 

te plaatsen.  

Op 19 april was ze samen met haar nieuwe collega’s 

Dominique en Ton, aanwezig op het spreekuur van 

Wijkmanager Bülent Isik in Austerlitz.  

 

Wie ben ik?  

Bij deze stel ik mij graag aan de inwoners van Austerlitz voor. Ik ben Marleen Sloof, 31 jaar jong. In mijn 

vrije tijd ben ik vaak te vinden bij mijn paard. Jarenlang ben ik paardrijdinstructrice geweest. Sinds kort 

ben ik de Wijkboa van Zeist- Oost, dat is dus in Kerckebosch en Austerlitz. Vorig jaar maart ben ik gestart 

met een omscholing naar dit mooie vak van de ‘Handhaving’. Dat is een gevarieerde opleiding, waarbij 

theoretische wetskennis wordt afgewisseld met allerlei vaardigheidstrainingen. In Nederland zijn er 

33.000 Boa’s, die werkzaam zijn in de Gemeenten, ze zijn ketenpartner van de politie, ze hebben 

contacten met o.a. de boswachters.  

Sinds augustus 2022 ben ik werkzaam in de gemeente Zeist. Vanaf november 2022 ben ik de uitdaging 

aangegaan als Wijkboa voor Zeist-Oost. Wat ik vooral mooi vind aan het vak is het contact met de 

inwoners en ondernemers van de gemeente Zeist. Vaak denken mensen dat wij er alleen maar zijn om 

parkeerbonnen te schrijven, maar we doen nog zo veel meer. Daarom vind ik het belangrijk om mij 

tussen de inwoners en ondernemers te bevinden en ook dagelijks van hen te kunnen horen wat er speelt 

in de wijk. Door deze gesprekken komen de inwoners er beter achter wat ons vak inhoudt.  

Hoe kunnen inwoners helpen?   

Wat vooral belangrijk is, is dat inwoners meldingen maken van de oneffenheden die er aangetroffen 

worden op straat. Denk hierbij aan een kapotte lantaarnpaal of als u ergens een zak gedumpt afval vindt 

om een voorbeeld te noemen. Het is altijd verstandig om een melding te maken. Vooral als er ergens 

meerdere meldingen over binnenkomen, wordt dat in ons team besproken met de wijkmanager om een 

actie voor te bereiden. Wij rijden dagelijks door het dorp en controleren bijvoorbeeld ook of er een auto 

hinderlijk geparkeerd staat. Op snelheid kunnen wij niet handhaven, want dat is een politietaak. Wij 

hebben beperkte politiebevoegdheden. Toen er laatst een ernstig ongeluk op de Traay was, hebben wij 

zo’n acht uur geholpen bij het regelen en aanwijzingen geven aan het overige verkeer. Zo zijn er een 

heel veel voorbeelden die ik hier zou kunnen noemen.  

 

Foto’s: Redactie 
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Een melding doorgeven? 

Iedereen kan contact opnemen via de website van de Gemeente www.zeist.nl of via het telefoonnummer 

14030.  Via dit nummer komt u bij de Klant Contact Centrale. De eerste vraag is: “Met we lke Gemeente 

wilt u doorverbonden worden?” Online kunnen er formulieren worden ingevuld. Op het moment dat u belt, 

zal er een collega van de Gemeente uw waarneming of klacht opnemen en naar de juiste persoon 

doorsturen. Als dit betrekking heeft op ‘handhaving’ zal het ingevulde formulier automatisch bij mij terecht 

komen. Meestal gaan we met twee personen aan de slag. Zodoende zult u mij soms met Dominique 

tegenkomen. Nog even over die lantaarnpaal: als deze stuk is, kunt u het nummer noteren. Dan kunnen 

wij dit sneller verhelpen.  

Spreekuur op afspraak 

Dit was één van de laatste spreekuren in Austerlitz. De meeste meldingen vinden buiten kantooruren 

plaats. Het is veel efficiënter om op afspraak een ontmoeting te regelen. De gegevens in deze Prikkel over 

wijkmanager Bülent Isik zijn inmiddels aangepast. Als ik in het dorp ben, kunt u mij altijd aanspreken.  

 

Marleen Sloof 

Foto’s: Redactie & afbeelding logo: van internet 



_____________________________________________________________________________________________ 

_____________________________________________________________________________________________ 

 

 

advertentie 



_____________________________________________________________________________________________ 

_________________________________________________________________________                            _______ 

 
45 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nieuw bestuurslid 
Hallo, ik ben Remco Jutstra, een ‘lentekind’ 

van 1979 uit Friesland. Ik woon sinds het 

voorjaar 2018 in Austerlitz samen met mijn 

man Wiebe. Mijn man is familietherapeut en 

trainer en houdt van tuinieren. We zijn heel 

bewust vanuit Utrecht stad verhuist 

vanwege de vele mogelijkheden om direct 

vanuit huis lekker buiten te zijn. Maar ook 

vanwege de sociale samenhang en 

bijzondere geschiedenis. 

We hebben het geluk gevonden in een typische twee-onder-één-kapper aan de Oude Postweg. Een mooie 

sfeervolle woning die we zeer grondig hebben verbouwd en verduurzaamd. Ik ben direct actief geworden om 

wat te doen voor dit mooie dorp. Ik ben zeer maatschappelijk betrokken en zit in diverse clubjes en groepjes. 

Ik ben erg sportief, naast wat zwemmen, fitness en lopen, fiets ik vooral heel veel. De meeste kilometers fiets 

ik op de racefiets naar mijn werk in Utrecht. Maar ook toertochten, trainen met een vereniging, mountainbiken 

en op avontuur op de gravelbike vind ik leuk.  
 

Het buitenleven is voor mij ook kamperen op een natuurlijk terrein. Ik ga graag naar de heuvels, bergen of 

naar de Waddeneilanden. Vanwege deze kampeerhobby ben ik ook actief bij de kampeerclub NTKC en 

zogenaamd terreincommissaris van het terrein Austerlitz. Ik heb een bouwkundige achtergrond, ben opgeleid 

als planoloog en heb bij meerdere Gemeenten gewerkt. Na mijn rol als procesbegeleider in het ruimtelijk 

domein bij de gemeente Zeist ben ik nu wijkadviseur in Leidsche Rijn, een soort wijkmanager zoals we dat in 

Zeist kennen, erg leuk werk!  
 

Na mijn afscheid bij de gemeente Zeist leek het mij goed om mij in te zetten voor ons dorp via Austerlitz’ 

Belang. Ik hoop mij in te zetten voor een betere communicatie, gezonde leefomgeving voor iedereen en te 

helpen met organiseren van activiteiten. Met mijn ervaring en achtergrond kan ik het bestuur helpen om een 

goede gesprekspartner te zijn voor de Gemeente. Ik geloof in de kracht van ons dorp door in te zetten op het 

motto ‘voor- en door bewoners’ en door samenwerking te zoeken met organisaties en bedrijven. Ik ben 

ontzettend trots op dit mooie zorgzame dorp waar we naar elkaar omzien. 
 

Remco Jutstra jutstra@gmail.com / 06 2744 3661 

 

In memoriam erelid  

Frans Emmink 
6 december1942 – 11 maart 2023 

 

Frans was van 1987 tot 1993 voorzitter van Austerlitz’ Belang. Hij woonde 

sinds 1972 op de Marmontweg. Tijdens zijn bestuursperiode is onder andere 

de vriendschapsband met Slavkov (Austerlitz) in Tsjechië tot stand gekomen. 

In die periode was het bestuur ook bezig om voor elkaar te krijgen dat 

Austerlitzsers voorrang konden krijgen bij het verwerven van een woning in 

ons dorp en dat heeft geresulteerd in meer kansen voor deze doelgroep. 

Hij was een betrokken en actieve dorpsbewoner en zal zeker gemist worden! 

Wij wensen zijn vrouw Ina en hun twee zonen sterkte toe met dit verlies. 
 

Bestuur Austerlitz’ Belang 
 
Foto’s: Remco Jutstra & Redactie 
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Gerrit (73) en Heleen (70) ontdekten dat er meer dan 350 joodse 

onderduikers in Zeist zaten: ‘Een tragisch bestaan’ | Utrecht | AD.nl 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Voorjaarslezing door Gerrit van der Vorst en Heleen bij ‘t Vuur 
De voorjaarslezing over onderduikers en onderduikgevers, met name voor Joodse mensen, is goed 

bezocht geweest. Tegen de 50 bezoekers kwamen op 10 mei naar het Dorpshuis om de lezing ‘Joodse 

onderduikers in Austerlitz’ bij te wonen. Gerrit van der Vorst vertelde op indrukwekkende wijze wat de 

Joodse onderduikers en onderduikgevers in het algemeen en in Austerlitz hebben moeten doorstaan. 

Zijn onderzoek is verwoord in zijn boek ‘Dan komen angst en wanhoop aangeslopen’ dat hij samen met 

zijn partner Heleen bij 't Vuur heeft geschreven. Zijn verhaal deed vele herinneringen weer naar boven 

komen. Er kwamen - voor Gerrit en Heleen – zes nieuwe gegevens naar voren. Dat is zeker een welkome 

aanvulling op hun verdergaande studie van het onderwerp. 

Omdat deze lezing zo druk bezocht werd komen Gerrit en Heleen op 22 september nogmaals terug naar 

het Dorpshuis om verder te vertellen. De lezing start om 20.00 uur en is vrij toegankelijk.  

Regelmatig krijgt de Stichting Lokaal Austerlitz voorwerpen die de geschiedenis van Austerlitz zichtbaar 

en dus duidelijk maken. Voorwerpen van zeer diverse aard. Deze keer een kleine greep hieruit. 

 

Het verhaal van de huls 
 

Dit is een Britse huls, maar ook door 

Canadezen gebruikt. Hierin zat de 

drijflading voor een granaat. Het 

betreft een 25 ponder huls gemaakt 

in 1942. Een echt stukje artillerie uit 

de WOII. 

De huls is aan de Stichting Lokaal 

Austerlitz geschonken door Kees 

van der Grift, hij woont op de 

uitspanning De Krakeling. Deze 

huls hing bij de ingang van het 

voormalige munitiedepot op de 

Grensweg in Austerlitz. Hij werd 

gebruikt als een soort bel. 

 

 

25 ponder veldgeschut 

Hoog: 29 cm 

Diameter: 105 mm 

Stichting Lokaal Austerlitz doet mee aan Open 

Monumentendag zaterdag 9 september 2023 
 

Deze dag heeft als thema: ‘Levende Monumenten’. Er 

zullen twee wandelingen door het dorp zijn langs 

plaatsen van historische betekenis. In het Dorpshuis 

zal een tentoonstelling zijn en het bekijken van de 

museumtafel is dan zeker ook de moeite waard. Meer 

gegevens over deze dag volgen onder andere via de 

Nieuwsbode, onze Facebookpagina en de website. 

 
Foto’s: website AD & Stichting Lokaal Austerlitz 
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Mal van de herinneringspenning  
‘5 jaar Pompeliers’ 
 

Feestvieren kan men in Austerlitz zeer 
goed, zeker met een Carnavals-
vereniging zoals de Pompeliers. Een 5-
jarig bestaan geeft rede voor meer 
vertoon, een mooie medaille. Maar 
5 jaar vieren is atypisch in carnavals-
land, er wordt gerekend met het getal 
11, Alaaf! 
Wellicht was de blijdschap sterker dan 
de traditie. Het maakt niets uit. De 
foto's geven aan hoe de mal om de 
herinneringspenning te gieten eruitziet.  
Deze mallen zijn geschonken door Adri 
van Ginkel, oud Prins Carnaval van de 
Pompeliers. 

 

Soms komt er een verrassend verzoek om meer gegevens. Dat was in de winter toen de Stichting de 

vraag kreeg over meer gegevens over een klein schilderijtje gemaakt aan eind van de 19e eeuw in 1898. 

Een klein tafereeltje. Op de achterkant lijkt met potlood een (straat)naam met nummer te staan, maar dat 

is niet goed leesbaar. Nu een vraag aan u: Wie kan meer over dit schilderijtje vertellen, wie was de 

schilder, wie is de afgebeelde vrouw, waar stond deze boerderij of weet u misschien nog meer? Laat het 

alstublieft aan ons weten. Alvast dank. 

 

En dan als laatste: Wij zijn op zoek naar ondersteuning van het bestuur, vooral naar iemand die de website 

kan en wil bijhouden, samen met een bestuurslid, maar ook andere steun is welkom. Met de Stichting Lokaal 

Austerlitz willen we het ontstaan en de ontwikkeling van het dorp Austerlitz vastleggen, vanaf de Frans 

Bataafse tijd tot nu, in alle aspecten. Dit allemaal om al die gegevens en voorwerpen door te kunnen geven 

aan de huidige en toekomstige generaties. Immers: om het heden te begrijpen onderzoekt men het verleden 

om zich te ontwikkelen naar de toekomst.  

Lijkt het u een leuke uitdaging om de stichting te gaan ondersteunen? Neem dan contact op met één van 

de bestuursleden, wij kijken er naar uit!  

          We wensen u een fijne zomervakantie en graag tot ziens  

          op Open Monumentendag! 

 
Hans Nijman   06 2707 2179 

Bert van Ginkel  0343 491 808 

Puck Steenhuizen  06 2084 5561 

Marja Kuiper   06 2316 2723 

 

www.lokaalausterlitz.nl 

 

 

Tekst: Carnavalsvereniging  

De Pompeliers - Austerlitz 

5 jaar  

Opger. 27.2.’69 

1974 

Diameter: 40 mm 

Foto’s: Stichting Lokaal Austerlitz 
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Het grote Schaakspel tijdens de feestweek 2022 

Op 31 mei hebben we ons schaakseizoen afgesloten. Het eerste coronavrije en daardoor volledige 
seizoen sinds de oprichting. We zijn met tien leden nog steeds een kleine club en hebben er graag 
nieuwe leden bij. Hoe meer zielen hoe meer vreugd. En het zorgt ervoor dat de variatie aan 
tegenstanders groter wordt.  
 
Op woensdag 30 augustus starten we het nieuwe seizoen. Dan pakken we ook de schaaklessen weer 

op voor onze junior leden, die Martijn van den Berg verzorgt. We loten per avond wie tegen wie speelt, 

dus er is geen formele competitie. De bedoeling is natuurlijk steeds met een zo groot mogelijke groep 

te schaken, maar er is dus niet de druk om echt elke week aanwezig te zijn. 

Woensdag 13 september valt in de lustrumweek, waarin het vijfjarig bestaan van Ouwekamp, ons 
eetcafé wordt gevierd. Daar hoort u vast nog wel meer van vanuit Ouwekamp zelf. Op die woensdag 
zetten we weer ons grote schaakspel op het Dorpsplein, net als vorig jaar bij de feestweek van 
Austerlitz’ Belang. Ook kan iedereen die dat wil dan op het terras van Ouwekamp schaken tegen de 
leden van onze schaakclub, senioren en junioren. 

 
Woensdagavond is onze clubavond. 
Dan spelen wij vanaf 19.30 uur schaak 
in Ouwekamp, ons eetcafé. 
 
Interesse gewekt? 
Bel of mail met:  

 

Jan Snijders  06 5372 1755 

snijd188@planet.nl   

 

Charles Laurey 06 1164 5012 

charleslaurey@kpnmail.nl 

  

Zij kunnen je alles vertellen, wat je op 

schaakgebied in Austerlitz wilt weten! 

 

Foto’s: Schaakclub Marengo & Afbeelding: Pixabay.com 
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Austerlitzseweg, verkeerstechnisch een ingewikkeld verhaal . . . 
 

Martin en Sanne van Ierland wonen al zes jaar op de Austerlitzseweg en merken dagelijks dat het 
spannend is om van hun oprit de weg op te rijden. Door een grote boom aan de straat en geparkeerde 
voertuigen is het tegemoetkomend verkeer niet te zien. Reizigers denken dat de bebouwde kom 
voorbij is, waardoor er heel hard wordt gereden. Zij hebben de situatie bij de Gemeente gemeld en 
gevraagd, of er een verkeersspiegel opgehangen kan worden, zodat zij - met een aantal buren - 
veiliger hun huis kunnen verlaten.  
 

Als Verkeerscommissie zijn we over dit gedeelte in Austerlitz vaak in overleg met Michiel van Esch, 
verkeersdeskundige en projectleider duurzame mobiliteit gemeente Zeist. Zijn reactie: “Het plaatsen 
van een spiegel om de zichtbaarheid te vergroten zou kunnen zorgen voor een groter veiligheids-
gevoel. Er zijn echter een aantal negatieve gevolgen: 

 Voetgangers, mensen op elektrische fietsen en scooters zijn nauwelijks op te merken in een 
verkeersspiegel. 

 De kans op een verkeerde inschatting van afstand en snelheid van naderende voertuigen is groter 
bij gebruikmaking van een spiegel. 

 Veel automobilisten vertrouwen volledig op de spiegel en kijken onvoldoende naar links en rechts.  
 Er komt een extra punt bij om in het oog te houden naast het links en rechts kijken. 
 Het gevolg is dat een spiegel subjectief gezien tot meer veiligheid leidt, maar objectief gezien niet 

altijd voor een veiligere situatie zorgt. 
 Om bovenstaande redenen plaatst de Gemeente geen spiegels.”  

De gemeente Zeist gaat wel kijken naar verlaging van de maximale snelheid van 50 naar 30 km als 
onderdeel van het nieuwe Mobiliteitsplan, waarbij wegen anders worden geclassificeerd qua 
maximumsnelheid. Dit betekent, dat wegen opnieuw ingericht worden om te zorgen, dat 
weggebruikers gedwongen worden de snelheid aan te passen. Denk hierbij aan bestrating, 
verplaatsen van parkeervakken en het verlengen van de stoep.” 

 

Zoals gezegd gaat er dus geen vergadering van de Verkeerscommissie voorbij, of de Austerlitzseweg 
is onderwerp van gesprek. Er zijn al diverse onderzoeken, metingen, smileyborden en enquêtes 
gehouden, maar een oplossing is er nog niet. Onze hoop gaat uit naar het voorstel van Michiel van 
Esch voor een herinrichting van de Austerlitzseweg. Zodra je het bord Austerlitz passeert, moet je het 
gevoel krijgen de bebouwde kom binnen te gaan. En op dit moment is dat niet zo. Het Informatiebord 
en de banner over de weg zouden al bij het bord Austerlitz moeten staan en hangen.  

 

Austerlitz’ Belang 

Martijn Hartman-Maatman, Klaas Eleveld, Tjeerd Westerterp, Marius Jan Veltman en Jetty Vegter 

 

Foto’s: Redactie 
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Integraal Verkeerplan Austerlitz 
Daarom willen we graag met een aantal vertegenwoordigers uit het dorp en in samenwerking met de 
gemeente Zeist een Integraal Verkeersplan ontwerpen. Andere thema’s die nu spelen maar ook in een 
dergelijk plan thuis horen zijn: 
  

Drempels Oude Postweg, gedeelte vanaf het Sportterrein naar Provinciale weg 
De Gemeente heeft het voornemen kenbaar gemaakt om in dat deel twee drempels aan te leggen om 
snelheden te beperken. De bewoners zijn hierover mondeling geënquêteerd. De uitkomst van die 
enquête was dat de meeste bewoners geen drempels wilden maar wel andere maatregelen. Met name 
werd gedacht aan versmallingen of wegversperringen. De Gemeente wil dat soort maatregelen niet meer 
aanleggen. De keuze die ons gegeven werd is wel of geen drempels, maar geen andere aanpassingen. 
Daarop is via e-mail een nieuwe enquête gehouden m.b.t. die drempels, waarbij alleen aangegeven kon 
worden of men voor of tegen die drempels was. Helaas heeft niet iedereen een reactie gegeven: Zestien 
reacties, waarvan één met een vraag over hoe hoog de drempel zullen worden en melding dat drempels 
overlast kunnen veroorzaken. Het antwoord op die vraag hebben wij niet. Er blijven dus vijftien reacties 
met stemmen over: 10 tegen en 5 voor.   
 

Plateau op de Waterlooweg hoek Gramserweg 
De Gemeente heeft ook het plan om op de splitsing Waterlooweg/Gramserweg een plateau aan te 
leggen. Ook in deze straten bij de nabijgelegen woningen heeft Tjeerd een mondelinge enquête 
gehouden om de mening van buurtbewoners te peilen. Helaas trof hij niet iedereen thuis en er was geen 
tijd meer om er meerdere avonden aan te spenderen. Uitslag: Zeven mensen zijn tegen, zes voor en 
twee mensen stemden blanco.  
 

Onderzoek naar effecten verkeersdrempels 
Bij de enquêtes wordt vaak aangegeven dat versmallingen meer gewenst zijn. Zoals genoemd wil de 
Gemeente die niet meer aanleggen. De reden daarvoor is onder andere dat deze maatregel volgens hen 
niet effectief is en dat drempels meer effect hebben. De Gemeente geeft aan dat daar landelijk onderzoek 
naar is gedaan. Wij hebben echter alleen een voorstudie kunnen vinden en geen grondig 
wetenschappelijk onderzoek. Die voorstudie geeft aan dat verder onderzoek gewenst is. Uit de 
voorstudie bleek dat maatregelen niet altijd effectief zijn en maakt - naar ons idee - duidelijk dat er geen 
goed vergelijkend onderzoek is gedaan dat drempels meer effectief zijn. Wat we in ieder geval wel weten 
is dat drempels voor omwonenden veel overlast veroorzaken. Als het dan inderdaad maar de vraag is, 
of ze wel effectief zijn of effectiever dan andere maatregelen, die minder of geen overlast veroorzaken, 
dan is het in onze optiek geen goed moment om nu drempels aan te leggen. Dit is zo ook met de 
gemeente Zeist gedeeld, samen met de uitslagen van de enquêtes, op het moment bij het schrijven van 
deze tekst voor de Prikkel. Hierdoor is er uiteraard nog geen reactie van de Gemeente.  
 

Veiligheidsplan in combinatie met een Integraal Verkeersplan 
Als Verkeerscommissie willen we meedenken over mogelijke aanpassingen, die door de invoering van 
het nieuwe Mobiliteitsplan en het Plan voor de Veiligheid in Austerlitz besproken worden. Daarover gaat 
het in het Integraal Verkeersplan van Austerlitz. Langzamerhand wordt dit plan steeds urgenter. Waar 
liggen de prioriteiten? Welke ontwikkelingen verwachten we de komende jaren? Hoe zit het met de 
aanrijdroute van ambulances en een eventueel evacuatieplan, waar op de Veiligheidsbijeenkomst naar 
gevraagd werd? Welke budgetten zijn er en welke subsidies kunnen aangevraagd worden? Kortom, we 
willen graag een bijeenkomst organiseren. U hoort nog van ons!  
 

Verzoek 
In de tussentijd kunnen we alle Austerlitzsers vragen om rustig het dorp in en uit te rijden, zowel op 
de Austerlitzseweg als op de Oude Postweg. Gewoon de aangegeven snelheid respecteren… 
 

 
Namens de Verkeerscommissie, 

Tjeerd Westerterp 

Austerlitz’ Belang 

verkeerscommissie@austerlitzbelang.nl 
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Foto: Ouwekamp, ons eetcafé 

persbericht 
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Sinds het verschijnen van de laatste Prikkel begin februari heeft u ons een paar keer kunnen horen en zien. 

We nemen u mee in onze optredens van afgelopen periode en sluiten af met onze komende activiteiten. 
 

Palmpasenoptocht 
De Palmpasenoptocht op 1 april liep iets anders dan 

gepland. Wij mogen van de Gemeente niet meer op 

de kar van Ron Verbraak door het dorp, om die reden 

was de Sinterklaasoptocht van november ook zonder 

ons. Maar in overleg met de Gemeente zou de 

Palmpasenoptocht een pilot zijn: in een kleiner stuk 

Austerlitz en met voldoende verkeersregelaars en 

dranghekken om wegen af te sluiten. De Gemeente 

zou dan kijken of bij een volgende optocht wel een 

vergunning verleend kan worden. Helaas gooiden de 

wegwerkzaamheden, de vervanging van de gas-

leiding op de Schooldwarsweg, roet in het eten. De 

optocht mocht niet over de Oude Postweg en 

doordat een deel van de Schooldwarsweg openlag 

kon de kar onmogelijk de draai naar de Gramserweg 

maken. De organisatie wilde toch graag muziek en 

daarom hebben we in de Muziektent enkele marsen 

gespeeld. Daarna liep de bontgekleurde stoet, mét 

de Paashaas, naar de locatie waar de eieren verstopt 

lagen.  
 

Voorjaarsconcert 
Op 15 april was ons Voorjaarsconcert, dat dit keer in 

het teken stond van het 25-jarig Erica jubileum van 

onze dirigent Bert Willemsen. We namen u mee op ‘A 

trip down Memory Lane’! Bij de opening van dit 

concert speelden we ‘Fanfare and Flourishes’, dat is 

hetzelfde nummer als we destijds bij het eerste 

concert met Bert speelden.  

 

En zo kwamen er meer nummers voorbij die we de 

afgelopen 25 jaar gespeeld hebben, zoals de 

‘Starwars Disco March’ en ‘Mission Impossible’. 

Herkenbare klanken, maar er werden natuurlijk ook 

nieuwe stukken gespeeld. We namen u met beeld en 

geluid mee in de storm Kyrill, die op 18 januari 2007 

over West-Europa trok en veel schade aanrichtte. 
 

Jubilarissen 
Afgelopen periode hebben we ook een aantal 

jubilarissen gehuldigd. Tijdens onze jaarvergadering 

werden Arie de Bree, José Knoops, John Kosterman 

en Henk Haalboom gehuldigd voor 45-jaar muzikant.  

Bij het concert werden Marion van Amersfoort en 

Marina van Essen naar voren geroepen. Zij zijn 

beiden 40 jaar geleden lid geworden van Erica en zijn 

nog steeds enthousiaste blazers. Cora van der Sluis 

werd gehuldigd voor 25 jaar muzikant.  
 

Koningsdag 
De aubade had dit jaar de nodige kleur, fleur en 

volume, want wij hadden samen met het speciale 

Koningskoor de nummers ingestudeerd. Op de 

melodie van ‘Het Dorp’ van Wim Sonneveld werd voor 

de eerste keer op Koningsdag het nieuwe dorpslied 

gezongen. Het was mooi weer, het pleintje voor de 

Muziektent was goed gevuld en het College van B&W 

was aanwezig.  

 

 

 

 

 

 

 

Arie, John, José en Henk Raimond & Marina, Marion, Cora & Cees 

Foto’s: Erica 
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Twee keer Avondvierdaagse  
Met de intocht van de Austerlitzse Avondvierdaagse 

op 12 mei was het helemaal een feestje bij de 

Muziektent op het Dorpsplein. De Burgemeester 

reikte de medailles uit aan alle wandelaars en liep 

daarna enthousiast met een aantal kinderen de 

polonaise op onze marsmuziek.  

Op 7 juni zaten we wederom klaar in de Muziektent 

om de wandelaars van de Zeister Avondvierdaagse 

traditiegetrouw een muzikaal welkom in ons dorp te 

geven.  
  

Amandelhof Zeist 
Op donderdagavond 25 mei gaven wij een concertje 

bij de Amandelhof in Zeist. We zaten buiten, ook al 

was het niet echt een lekkere warme zomeravond. De 

bewoners die de koude wind buiten trotseerden 

hebben er echt van genoten. In 2019 was de laatste 

keer dat we bij de Amandelhof opgetreden hadden. 

Wij vinden het altijd erg leuk om hier een muzikale 

avond voor de bewoners te organiseren. 
 

Muziekproject Pirapoleon 
Verder kijken we terug op een leuk muziekproject op 

de Pirapoleon. De afsluiting was op vrijdag 14 april. 

Na dit project zijn er twee kinderen die muziekles 

willen gaan volgen, dus dat is heel goed nieuws! Op 

de voorkant van De Prikkel heeft u Orion met zijn 

trombone zien staan, hij is super enthousiast en zou 

nu al graag met ons mee willen spelen.  

Blaasmuziek 
Wij proberen ieder jaar weer blaasmuziek onder de 

aandacht te brengen via een muziekproject op 

school. Onze vereniging heeft echt jonge leden nodig 

om nog vele jaren door te kunnen gaan. De fanfare is 

een onderdeel van Austerlitz en het zou jammer zijn 

als dat op een gegeven moment weg gaat vallen.  
 

Het is ook gewoon een hele leuke hobby! Muziek 

maken ontspant en houdt je hersenen goed actief, het 

notenschrift is immers voor mensen die het niet 

kunnen lezen een soort van geheimtaal. Je moet op 

de dirigent letten, zelf meelezen en meetellen, 

bedenken welke ‘grepen’ je moet doen om de juiste 

noot te maken, zeker als er ineens een ‘mol’ of ‘kruis’ 

gespeeld moet worden. Maar ook denken aan je 

ademsteun en luisteren naar je medemuzikanten, 

best veel tegelijkertijd dus! Een uitdaging, maar 

muziek maakt mensen, zowel spelers als luisteraars, 

blij.  
 

Een leven zonder muziek is bijna niet voor te stellen. 

Daarom nodigen wij iedereen die met ons mee wil 

doen graag uit om eens naar de repetitie te komen. 

Zelfs op oudere leeftijd kun je een muziekinstrument 

leren te bespelen. Bij ons kan je zelfs een instrument 

van de vereniging in bruikleen krijgen! Onze repetitie 

is elke donderdag van 19.30-22.00 uur in Dorpshuis 

Hart van Austerlitz. Of stuur een mailtje naar het 

secretariaat. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

In de planning hebben we ook een aantal activiteiten: 
 Zomeravondconcert in de Muziektent op donderdagavond 6 juli.  

Let op: dit gaat alleen door als het niet regent…. 

 Zaterdag 9 september concert vanuit de Muziektent tijdens Open Monumentendag.  

 Zondag 17 september vanaf 12.00 uur: Blaasfestival met rommelmarkt op het Dorpsplein.  

 Zaterdag 11 november: Najaarsconcert in het Dorpshuis. 

We zijn natuurlijk nog bezig met de voorbereidingen, maar we houden u op de hoogte van deze activiteiten 

via onze Facebookpagina, website, posters en flyers. Donateurs ontvangen van ons een e-mail met informatie 

over onze optredens. Bent u donateur en ontvangt u nog geen mail van ons? Geef dan uw mailadres door 

aan het secretariaat. Wilt u donateur worden? Voor minimaal € 5,- per jaar steunt u onze vereniging. Op onze 

website vindt u het formulier om u aan te melden.  

 

Afsluiting Muziekproject Pirapoleon 

www.fanfarecorpserica.nl 

mailnaar@fanfarecorpserica.nl 

 

Antje van de Brug  

en Hanneke Phielix 

Foto: Erica 
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Foto’s: Austerlitz’ Belang 
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Voor de aankondiging van activiteiten en evenementen in Austerlitz worden diverse communicatiekanalen 
gebruikt. De meest in het oog springende zijn de banners die bij de twee invalsroutes worden opgehangen. 
Daarnaast zijn er de informatievitrines als je het dorp in rijdt. Op deze manier worden bezoekers en 
inwoners geïnformeerd over actuele activiteiten. Achter in De Prikkel staat in elke editie een agenda, waar 
deze informatievitrines op afgestemd worden.  
 

Naast de lokale media, huis-aan-huis flyers en de informatie in ons Dorpshuis zijn er momenteel vele 
digitale communicatiekanalen. Een aantal websites, Social Media of App groepen zijn heel praktisch, leuk 
om te volgen of aan mee te doen. Het staat uiteraard aan iedereen vrij om gebruik te maken van deze 
digitale communicatiekanalen. In ons dorp zijn vele clubjes en mensen actief en het is wel zo leuk als alle 
activiteiten bekend zijn. Er gebeurt zo ontzettend veel.  
 

Eén van de communicatiekanalen is internet. We willen als Austerlitz’ Belang onze website vernieuwen 
en wat meer overzicht geven. We zoeken nog een manier om een gezamenlijk agenda, waarop alle 
activiteiten in Austerlitz zichtbaar zijn, op te starten. Heb je hier ideeën over of wil je meedenken, laat 
het ons dan vooral weten!  
 

Mocht je een nieuw evenement willen organiseren, check dan eerst of er op de gewenste datum niet al 
iets anders georganiseerd wordt. Voor het gebruik van een ruimte in het Dorpshuis is het raadzaam om 
altijd eerst beschikbaarheid na te gaan.  
 

In dit artikel staan de vele aanwezige communicatiekanalen uitgelicht. Voor alle adressen en digitale 
linkjes in dit artikel kan je terecht op onze website www.austerlitzbelang.com waar dit artikel ook te 
vinden is, wel zo makkelijk! Mis je iets, laat het ons weten. 
 

De webmaster van de website van AB, Remco Jutstra, kan een nieuwsbericht voor je plaatsen. We zijn 
bezig om voor elkaar te krijgen dat werkgroepen of actieve dorpsgenoten zelf een bericht kunnen plaatsen 
of een deel van de website kunnen invullen en beheren.  
 
 

 

Het is al langere tijd mogelijk om berichten te ontvangen van de website door je aan te melden als ‘sitelid’. 
Om je aan te melden klik je op ‘log in’ onder ‘over AB’ in de groen menubalk. Zodra er een nieuw bericht 
geplaatst wordt op de website van AB ontvang je een e-mail met daarin een link naar de website, zo blijf 
je makkelijk op de hoogte! 
 

Webmaster Remco wordt sinds kort geholpen door Gert de Heus. Zijn er meer dorpsgenoten, die met 
ons mee willen denken om de website zo actueel mogelijk te houden? Meld je dan even! 
 
Een paar websites met overzichten over activiteiten/verenigingen in ons dorp zijn: 

• Dorpshuis, met overzicht verenigingen: www.dorpshuis-austerlitz.nl 

• Stichting Lokaal Austerlitz: www.lokaalausterlitz.nl  

• Austerlitz Zorgt, Dorpsondersteuner, hulp en contact: www.austerlitzzorgt.nl  

• Sportvereniging Austerlitz https://svausterlitz.webnode.nl 
 

Afbeeldingen: Pixabay.com & internet 
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Er zijn natuurlijk vele andere App groepen van buren, sportgroepen en initiatieven. Het is niet het doel 
om compleet te zijn, maar we willen wel een paar relevante op een rij zetten:  
 

Facebook: Austerlitz De Prikkel Nieuws  Instagram:     Mooi Austerlitz  
Austerlitz’ Belang  
Beleef Austerlitz  

  

Platforms: Nextdoor is een BuurtApp waarin buren allerlei dingen kunnen delen.  
Burgernet werkt samen met Gemeente en Politie voor veiligheid in 
de buurt. Ook lokale Amber Alerts worden via Burgernet gedeeld. 

 

App groepen 
Linkjes om jezelf toe te voegen aan diverse Appgroepen zijn te vinden op de website van Austerlitz’ 

Belang. In al deze Appgroepen ontvang je actuele berichten op je smartphone of tablet. Voor hulp bij het 

installeren van WhatsApp of Signal zijn er diverse hulplijnen.  

➢ Buurtnieuwtjes Austerlitz 
Dit is een WhatsAppgroep voor ‘buurtnieuwtjes’ en heeft de focus op wat er zoal te doen is in 
Austerlitz. Alle deelnemers (199 personen) zijn groepsbeheerder. 
 

➢ Chatgroep Austerlitz 
Een WhatsAppgroep waar veelal spullen te koop/gratis af te halen op gezet worden, maar soms 
wordt er ook andere informatie gedeeld zoals vermiste huisdieren. In deze groep zitten nu 180 
deelnemers.  
 

➢ Austerlitz Allerhande (opvolger én combinatie van bovenstaande groepen): 

Begonnen als WhatsApp groep maar vanwege grote belangstelling (te veel deelnemers voor een 

WhatsAppgroep) inmiddels als SignalApp groep aangemaakt. Hiervoor is dus een andere applicatie 

nodig! Deze groep wordt, zoals de naam al doet vermoeden, voor van alles gebruikt. Aankondiging 

activiteiten en vooral ook veel spullen die overbodig zijn om met elkaar te delen.  
 

➢ Austerlitz PreventieApp  

Deze WhatsApp groep, met momenteel 179 deelnemers, is bedoeld voor de veiligheid in ons dorp 

en wordt beheerd door Ron Verbraak. Wanneer er zich een vreemde situatie voordoet, een inbraak, 

verdachte personen die achterom lopen bij iemand, het beschadigen van een auto of ander 

vandalisme, een vechtpartij of iets dergelijks, dan bel je áltijd eerst 112 en daarna meld je het in de 

PreventieApp met specifieke informatie. Dus als je het niet noodzakelijk vindt om 112 te bellen, dan 

is het niet PreventieApp waardig! Zo voorkomen we een wildgroei aan niet relevante meldingen. Wil 

je deelnemen? Ga dan naar de website van Austerlitz’ Belang via je smartphone of vraag Ron of de 

webmaster van AB om de link.  

 Tenslotte sinds jaar en dag de bekende kanalen: 

• Voorop gesteld; even een praatje met de buren of bekenden uit het dorp. 

• De Prikkel, informatieblad van Austerlitz’ Belang verschijnt 3x per jaar. 

• Kerknieuws blad, papieren versie verschijnt zesmaal per jaar. 

• Informatiebord bij Buurtsuper Van Dijk en Slagerij Noordam. 

• Prikbord in de hal van Hart van Austerlitz en de kantine van SV Austerlitz 

• Diverse nieuwsbrieven en flyers met informatie over activiteiten, acties en aanbiedingen, 
toernooi informatie en werven van vrijwilligers, etc. 

 

Meldingen van overlast of verzoeken voor hulp gaan via deze kanalen: 

• Bijvoorbeeld geluidsoverlast, kapotte lantaarnpaal etc.: Gemeente Zeist www.zeist.nl/melding 

• Verdachte situatie (geen 112): Wijkagenten Patrick Nijhuis en Niels Louwerse 0900 8844 

• Wijkboa Marleen Sloof is te bereiken via het telefoonnummer van de Gemeente: 14030 

• Wijkmanager Austerlitz: Bülent Isik is bereikbaar via 06 4087 8821 of b.isik@zeist.nl  
 

Kijk altijd eerst even op www.stookwijzer.nu vóórdat u de open haard of de vuurkorf wilt aansteken! 

Remco Jutstra samen met de Redactie 
Afbeeldingen: Pixabay.com & internet 
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Wanneer Activiteit Locatie Georganiseerd door 

14-jun Voorlichtingsbijeenkomst Natuurbranden Austerlitz Dorpshuis 19.30 uur Wijkmanager Bülent Isik 

17-jun Spelletjesavond Ouwekamp 20.00 uur Bordspellenclub 

22/25-jun Austerlitz Open Tennis & Padel toernooi SV Austerlitz SVA Tennis & Padel 

23-jun AB vrijwilligers BBQ-avond (voor genodigden) Dorpshuis 18.00 uur Austerlitz' Belang 

1-jul Kampement SV Austerlitz Austerlitz' Belang 

6-jul Zomeravondconcert (als het niet regent) Muziektent 19.30 uur Fanfarecorps Erica 

29-jul Op de fiets door de Franse tijd Dorpsplein 14.00 uur Gilde Zeist 

9-sep Open Monumentendag: Historische wandelingen Vanuit het Dorpshuis Stichting Lokaal Austerlitz 

9-sep Open Monumentendag: Concert Muziektent  Fanfarecorps Erica 

13-sep Repair Café Dorpshuis 16.00-17.30 uur Austerlitz Duurzaam 

13-sep Open schaakavond met groot schaakspel Ouwekamp 19.30 uur Schaakclub Marengo 

14-sep Feestelijke receptie 5-jarig lustrum Ouwekamp 's middags bij Ouwekamp Ouwekamp, ons eetcafé 

16-sep Austerlitz Schoon Schoolplein in de ochtend Remco & Adeline 

17-sep Blaasfestival met Rommelmarkt Dorpsplein 12.00 uur Blaaskapel De Heikneuter 

17-sep Wandeling door Landgoed Bornia-Heidestein Dorpsplein 14.00 uur Gilde Zeist 

22-sep Lezing over onderduikers in Austerlitz in WOII Dorpshuis 20.00 uur Stichting Lokaal Austerlitz 

4-okt Deadline Prikkel 2023-3 de.prikkel@austerlitzbelang.nl Redactie De Prikkel 

11-okt Repair Café Dorpshuis 16.00-17.30 uur Austerlitz Duurzaam 

15-okt Paddenstoelen van Austerlitz (staatsbosbeheer.nl) Beauforthuis 14.00 uur Staatsbosbeheer 

21-okt Op zoek naar paddenstoelen Dorpshuis 10.00 uur Gilde Zeist 

11-nov Najaarsconcert Dorpshuis 20.15 uur Fanfarecorps Erica 

12-nov Herfstwandeling Austerlitz (staatsbosbeheer.nl) Beauforthuis 14.00 uur Staatsbosbeheer 

10-dec Winterwandeling Dorpsplein 10.00 uur Gilde Zeist 
    

Terugkerende activiteiten: 

maandag Gymnastiek/meer bewegen voor ouderen Dorpshuis 10.00-11.00 uur Austerlitz Zorgt 

maandag Wandelgroep  Dorpsplein 11.30 uur Dorpsondersteuner 

maandag Austerlitz Creatief & koffiemiddag Dorpshuis 13.30-16.00 uur Austerlitz Zorgt 

maandag Meisjesclub Dorpshuis 18.45-19.45 uur Meisjesclub Austerlitz 

maandag Zangrepetitie Cantiamo Dorpshuis 20.00-22.00 uur Cantiamo, gemengd koor 

maandag Volleybal Dorpshuis 's avonds Volleybalvereniging 

dinsdag Bridge Dorpshuis 19.30-22.30 uur Bridgeclub Austerlitz 

dinsdag Dammen  Dorpshuis 's avonds Damclub Austerlitz 

woensdag Even weken: Spreekuur Wijkmanager Austerlitz Dorpshuis 15.30-16.30 uur Gemeente Zeist 

woensdag 2e woensdag v/d maand: Repair Café Dorpshuis 16.00-17.30 uur Austerlitz Duurzaam 

woensdag Snackdag Dorpshuis (bestellen via 0343-491376) Dorpshuis tot 19.00 uur Dorpshuis HvA 

woensdag Schaken in Ouwekamp, ons eetcafé Ouwekamp 19.30-22.00 uur Schaakclub Marengo 

woensdag Biljarten Dorpshuis 's avonds Biljartclub 

woensdag Badminton Dorpshuis 's avonds Badmintonclub WIK 

donderdag Gymnastiek/meer bewegen voor ouderen Dorpshuis 10.45 uur Austerlitz Zorgt 

donderdag Muziekrepetitie Erica Dorpshuis 19.30-22.00 uur Fanfarecorps Erica 

vrijdag Snackdag Dorpshuis (bestellen via 0343-491376) Dorpshuis tot 19.00 uur Dorpshuis HvA 

zondag Kerkdienst Protestantse Gemeente  De Hoeksteen 10.00-11.00 uur PG De Hoeksteen 

  

Mist er een activiteit? Geef dit dan 

voor de volgende Prikkel door via: 

De.prikkel@austerlitzbelang.nl 

 

www.dorpshuis-austerlitz.nl/verenigingen/ 

www.austerlitzzorgt.nl 

www.hoeksteen-austerlitz.nl 

 

 

Tijdens de schoolvakantieperiode van 8 juli t/m 20 augustus 2023 hebben verenigingen waarschijnlijk een zomerstop! 
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COLOFON 
BESTUUR AUSTERLITZ’ BELANG 

Voorzitter – Martijn Hartman-Maatman 

Marmontweg 45, 3711 BH 

tel. 0343-755652 
 

Secretaris – Gusti Smulders 

Oude Postweg 232, 3711 AP 

tel. 0343-225027 
 

Penningmeester – Jouke Numan 

Dirkje van Barneveldweg 5, 3711 CB  
 

Chris de Bruijn 

Hubertweg 31, 3711 CE 
 

Remco Jutstra 

Oude Postweg 99, 3711 AD 
 

Hester Storsbergen 

Waterlooweg 109, 3711 BD 
 

ERELEDEN 

F. Emmink 

W.J. Oerlemans 

A.C.M. (Gusti) Smulders 

J.A.C. Snijders 

H.A. van der Vegt 

G. van Wandelen 

G.T. de Zeeuw 

De Vereniging Austerlitz’ Belang is opgericht 

op 10 november 1945 en ingeschreven bij  

de Kamer van Koophandel te Utrecht onder  

nummer 40477997. 

REDACTIE DE PRIKKEL 

Hanneke Phielix 

Jetty Vegter 

VOLGENDE DEADLINE: 4 oktober 2023  
Verschijningsdatum is rond 21 oktober 2023 

 

Kopij aanleveren kan via deze mailadressen: 

de.prikkel@austerlitzbelang.nl 

Prikkelredactie@outlook.com 
 

Lees De Prikkel online en helemaal in kleur: 

www.austerlitzbelang.com/de-prikkel  

 

De Prikkel is het blad van  

Vereniging Austerlitz’ Belang 
 

Bewoners van Austerlitz die nog geen lid zijn, 

kunnen zich aanmelden bij het secretariaat via 

info@austerlitzbelang.nl. 

Het lidmaatschap bedraagt € 15,- per jaar. 

Het lidmaatschapsgeld wordt via een auto-

matische incasso geïnd, maar u kunt een gift 

direct overmaken naar bankrekeningnummer  

NL 82 INGB 0000 562 502 t.n.v. Vereniging 

Austerlitz’ Belang. 
 

Kijk voor informatie op: 

www.austerlitzbelang.com 
 

Problemen met de bezorging van De Prikkel? 

Meld dit via: info@austerlitzbelang.nl  

of bel 0343-225027 

 

Digitale Prikkel niet ontvangen  

in uw Postvak IN? 

Kijk dan even in uw Spam of  

Ongewenste mail map! 

 
Verdachte situatie of hulp nodig? Spoedeisend? 
Politie: 0900 8844   /   Brandweer: 0900 0904 Bel 112 

 

Verdachte situatie of spoedeisend 112 

Foto: Redactie 
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